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Rättelse/komplettering
Dom, 2022-06-07

Domskäl
- Rättelse och komplettering, 2022-06-27

Beslut av: rådmannen Niina Andersson

Av förbiseende har tingsrätten i domslutet angett att Ahmed Algasra och Erick 
Gonzales döms för medhjälp till grov utpressning.
 
Ahmed Algasra och Erick Gonzales döms rätteligen för medhjälp till försök till grov 
utpressning, jämlikt 9 kap. 4 § andra stycket, 9 kap. 11 § samt 23 kap. 4 § 
brottsbalken. 
 
I övrigt gäller domsluten oförändrade. 

- Rättelse, 2022-07-28
Beslut av: rådmannen Niina Andersson

I domen 2022-06-07, i avräkningsunderlag avseende Erick Gonzalez, 20030817-
2196, anges det felaktigt datum för när frihetsberövandet inleddes. Korrekt datum 
för när frihetsberövandet inleddes är 2022-02-03. 
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Södra Vägen 5

E-post
halmstads.tingsratt@dom.se

Telefon
035-15 25 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 193 
301 05 Halmstad Webbplats

www.halmstadstingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 3)
 
Tilltalad

Ahmed Algasra, 20021208-1897
Frihetsberövande: Häktad
Linehedsvägen 39 Lgh 1101
302 52 Halmstad

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Torbjörn Kallberg
SPEAK Advokatfirma AB
Gamletullsgatan 12
302 27 Halmstad

 
Åklagare

Kammaråklagare Jon Lindahl
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Halmstad
Box 1005
405 21 Göteborg

 
Målsägande

1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Cronqvist
Advokatfirman Acta i Halmstad HB
Hamngatan 11
302 43 Halmstad

 
2. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Charlotta Weitner
Advokat Stefan Andersson AB
Box 398
301 09 Halmstad

 
___________________________________
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DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Människorov, mindre grovt brott, 4 kap 1 § 2 st brottsbalken
2022-01-31

2. Medhjälp till grov utpressning, 9 kap 4 § 2 st samt 23 kap 4 § brottsbalken
2022-01-31

 
Påföljd m.m.

Fängelse 1 år 8 månader
 

Skadestånd

1. Ahmed Algasra ska solidariskt med Edmond Zeneli och Erick Gonzalez betala 
skadestånd till Sekretess 1 med 40 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 31 januari till dess betalning sker.

2. Ahmed Algasra ska solidariskt med Edmond Zeneli och Erick Gonzalez betala 
skadestånd till Sekretess 2 med 25 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 31 januari 2022 till dess betalning sker.

 
Häktning m.m.

1. Ahmed Algasra ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 
mot honom eller att påföljden dessförinnan kan verkställas.

2. Åklagaren har alltjämt rätt att meddela restriktioner.
 

Sekretess

Sekretessen enligt 35 kap. 12 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för uppgifterna 
om målsägandena Sekretess 1, Sekretess 2 och Sekretess 3:s identiteter  samt vittnena 
Sekretess 4, Sekretess 5 och Sekretess 6:s identiteter ska bestå i målet. Samma 
sekretessbestämmelse ska även vara tillämplig på partsbilagan till denna dom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Torbjörn Kallberg får ersättning av staten med, rätt räknat, 234 966 kr. Av beloppet avser 
159 990 kr arbete, 24 834 kr tidsspillan, 3 149 kr utlägg och 46 993 kr mervärdesskatt.

2. Lars Cronqvist får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 174 531 kr. 
Av beloppet avser 133 025 kr arbete, 6 600 kr tidsspillan och 34 906 kr mervärdesskatt.

3. Charlotta Weitner får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 146 141 
kr. Av beloppet avser 110 313 kr arbete, 6 600 kr tidsspillan och 29 228 kr 
mervärdesskatt.

4. Caroline Åkeson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 34 546 
kr. Av beloppet avser 26 317 kr arbete, 1 320 kr tidsspillan och 6 909 kr mervärdesskatt.

5. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Södra Vägen 5

E-post
halmstads.tingsratt@dom.se

Telefon
035-15 25 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 193 
301 05 Halmstad Webbplats

www.halmstadstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Erick Gonzalez, 20030817-2196
Frihetsberövande: Häktad
c/o Frey-Gonzalez
Wallbergs Väg 5
313 31 Oskarström
Medborgare i Statslös

 
Offentlig försvarare: 
Advokat John Gerhardsson
Min Advokat Halmstad KB
Köpmansgatan 2
302 42 Halmstad

 
Åklagare

Kammaråklagare Jon Lindahl
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Halmstad
Box 1005
405 21 Göteborg

 
Målsägande

1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Cronqvist
Advokatfirman Acta i Halmstad HB
Hamngatan 11
302 43 Halmstad

 
2. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Charlotta Weitner
Advokat Stefan Andersson AB
Box 398
301 09 Halmstad
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3. Sekretess 3, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
jur.kand. Caroline Åkeson
Brogatan 34
302 44 Halmstad

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Människorov, mindre grovt brott, 4 kap 1 § 2 st brottsbalken
2022-01-31

2. Medhjälp till grov utpressning, 9 kap 4 § 2 st samt 23 kap 4 § brottsbalken
2022-01-31

3. Övergrepp i rättssak, 17 kap 10 § 1 st 1 men brottsbalken
2022-02-02

 
Påföljd m.m.

Fängelse 1 år 9 månader
 

Skadestånd

1. Erick Gonzalez ska betala skadestånd till Sekretess 1 med 10 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 2 februari 2022 till dess betalning sker.

2. Erick Gonzalez ska solidariskt med Edmond Zeneli och Ahmed Algasra betala 
skadestånd till Sekretess 1 med 40 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 31 januari 2022 till dess betalning sker.

3. Erick Gonzalez ska solidariskt med Edmond Zeneli och Ahmed Algasra betala 
skadestånd till Sekretess 2 med 25 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 31 januari 2022 tills betalning sker.

4. Erick Gonzalez ska betala skadestånd till Sekretess 3 med 7 500 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 2 februari 2022 till dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

Beslaget av anteckningsblad ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset 
utlämnas till Erick Gonzalez (Polismyndigheten Region Väst, Grova brott 1 PO Halland, 
Utredning 3 PO Halland; beslagsliggare 2022-5000-BG24037, nr. 1).

 
Häktning m.m.

1. Erick Gonzalez ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 
mot honom eller att påföljden dessförinnan kan verkställas.

2. Åklagaren har alltjämt rätt att meddela restriktioner.
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Sekretess

Sekretessen enligt 35 kap. 12 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för uppgifterna 
om målsägandena Sekretess 1, Sekretess 2 och Sekretess 3:s identiteter  samt vittnena 
Sekretess 4, Sekretess 5 och Sekretess 6:s identiteter ska bestå i målet. Samma 
sekretessbestämmelse ska även vara tillämplig på partsbilagan till denna dom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. John Gerhardsson får ersättning av staten med 202 983 kr. Av beloppet avser 131 934 kr 
arbete, 28 380 kr tidsspillan, 2 072 kr utlägg och 40 597 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
3. Ersättning till målsägandebiträdena, se s. 2.

 
___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Södra Vägen 5

E-post
halmstads.tingsratt@dom.se

Telefon
035-15 25 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 193 
301 05 Halmstad Webbplats
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Tilltalad

Edmond Zeneli, 20031223-9213
Frihetsberövande: Häktad
Fågelvägen 6d
302 37 Halmstad

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Lennart Johansson
Advokatfirman Lennart Johansson AB
Skolgatan 11
311 31 Falkenberg

 
Åklagare

Kammaråklagare Jon Lindahl
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Halmstad
Box 1005
405 21 Göteborg

 
Målsägande

1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Cronqvist
Advokatfirman Acta i Halmstad HB
Hamngatan 11
302 43 Halmstad

 
2. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Charlotta Weitner
Advokat Stefan Andersson AB
Box 398
301 09 Halmstad

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Människorov, mindre grovt brott, 4 kap 1 § 2 st brottsbalken
2022-01-31
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2. Övergrepp i rättssak, 17 kap 10 § 1 st 1 men brottsbalken
2022-01-31

3. Försök till grov utpressning, 9 kap 4 § 2 st och 11 § samt 23 kap 1 § brottsbalken
2022-01-31

 
Påföljd m.m.

Fängelse 2 år
 

Skadestånd

1. Edmond Zeneli ska solidariskt med Erick Gonzalez och Ahmed Algasra betala 
skadestånd till Sekretess 1 med 40 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 2 februari 2022 till dess betalning sker.

2. Edmond Zeneli ska solidariskt med Erick Gonzalez och Ahmed Algasra betala 
skadestånd till Sekretess 2 med 25 000 kr kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 31 januari 2022 till dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av en jacka ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska beslaget hävas 
(Polismyndigheten Region Väst, Utredningssektion 1 PO Halland, Utredning 3 PO 
Halland; beslagsliggare 2022-5000-BG11718, nr. 2).

2. Beslaget av en mobiltelefon ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset 
utlämnas till Edmond Zeneli (Polismyndigheten Region Väst, Utredningssektion 1 PO 
Halland, Utredning 3 PO Halland; beslagsliggare 2022-5000-BG11669, nr. 1).

 
Häktning m.m.

1. Edmond Zeneli ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 
mot honom eller att påföljden dessförinnan kan verkställas.

2. Åklagaren har alltjämt rätt att meddela restriktioner.
 

Sekretess

Sekretessen enligt 35 kap. 12 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för uppgifterna 
om målsägandena Sekretess 1, Sekretess 2 och Sekretess 3:s identiteter  samt vittnena 
Sekretess 4, Sekretess 5 och Sekretess 6:s identiteter ska bestå i målet. Samma 
sekretessbestämmelse ska även vara tillämplig på partsbilagan till denna dom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Lennart Johansson får ersättning av staten med 306 282 kr. Av beloppet avser 162 946 kr 
arbete, 73 620 kr tidsspillan, 8 820 kr utlägg och 61 256 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
3. Ersättning till målsägandebiträdena, se s. 2.

 
___________________________________
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1. YRKANDEN  

 

1.1 Åtalspunkt 1 

 

Åklagaren har yrkat ansvar för människorov enligt 4 kap. 1 § 1 st brottsbalken 

(Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez) och övergrepp i rättssak enligt 

17 kap. 10 § 1 st 1 men brottsbalken (Edmond Zeneli) enligt följande. 

 

Edmond Zeneli, Erick Gonzalez och Ahmed Algasra har den 31 januari 2022 i bl.a. 

Linehed, Oskarström och Halmstad inom Halmstads kommun, med uppsåt att skada 

Sekretess 1 till liv och hälsa och använda honom som ”pant” i utpressningssyfte mot 

målsäganden Sekretess 2, tillsammans och i samförstånd eller samråd i en gemensam 

brottsplan lurat Sekretess 1 till Linehed till en källare/förrådsutrymme och där medelst 

våld och hot om våld bemäktigat sig Sekretess 1 och hållit honom inspärrad och 

fången under vakttillsyn under flera timmars tid och därefter fört bort honom i en bil 

som först kördes till Oskarström och därefter vidare till Halmstad. Gärningsmännen 

har berövat Sekretess 1 friheten då denne inte haft möjlighet att efter fri vilja lämna 

någon av platserna. 

 

Hoten och våldet har bestått av att gärningsmännen i källaren/förrådsutrymmet samt i 

bilen uttalat ord med innebörd att de skulle döda eller skada målsäganden om inte 

Sekretess 2 betalade Edmond Zeneli 20 000 kronor, att de i källaren/förrådsutrymmet 

hotat målsäganden genom att visa upp en kniv, att de i källaren/förrådsutrymmet tagit 

grepp om hans hals samt att de övervakat honom både i källaren/förrådsutrymmet 

samt i bilen och utanför bilen genom att bl.a. tvinga honom att sitta i bilens mittsäte 

med en medgärningsman på varje sida, genom att ta tag i honom när han skulle uträtta 

sina behov samt genom att uttala att det inte var någon idé för Sekretess 1 att springa 

från platsen eftersom de var snabbare än honom och att han inte skulle ha någon 

möjlighet att komma undan samt att han skulle komma att knivhuggas, skadas eller 

dödas. De har även slagit honom i ansiktet med smärta som följd. 
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Gärningsmännen har utöver ovan bl.a. medverkat i gärningarna på följande sätt. 

 

Edmond Zeneli har lurat eller fört målsäganden till källaren/förrådsutrymmet där han 

bemäktigats, fört honom till bilen där han bemäktigats, medverkat vid bemäktigandet, 

hotat Sekretess 1 i källaren/förrådsutrymmet med en kniv, tagit ett grepp om hans hals, 

flera gånger uttalat att han ska döda eller skada Sekretess 1 om inte Sekretess 2 betalar 

honom 20 000 kronor, övervakat honom i källaren/förrådsutrymmet och transporterat 

och övervakat honom i bilen och utanför bilen genom att sitta närmast bildörren med 

Sekretess 1 i mitten och med Erick Gonzalez på den andra sidan, genom att flera 

gånger slå honom i ansiktet med smärta som följd samt genom att uttala att det inte är 

någon idé för Sekretess 1 att springa från platsen eftersom de kommer att hinna ifatt 

honom samt knivhugga, skada eller döda honom.  

 

Ahmed Algasra har lurat eller fört målsäganden till källaren/förrådsutrymmet där han 

bemäktigats, medverkat vid bemäktigandet samt övervakat honom i källaren/ förråds-

utrymmet samt genom att uttala att det inte är någon idé för Sekretess 1 att springa 

från platsen eftersom de kommer hinna ifatt honom.  

 

Erick Gonzalez har fört Sekretess 1 till bilen där han bemäktigats, medverkat vid 

bemäktigandet, transporterat och övervakat honom i bilen bl.a. genom att sätta sig 

närmast bildörren med Sekretess 1 i mitten och med Edmond Zeneli på den andra 

sidan samt genom att uttala att det inte är någon idé för Sekretess 1 att springa från 

platsen eftersom de kommer att hinna ifatt honom.  

 

Gärningen har utgjort ett led i den grova utpressningen i åtalspunkten 2. 

 

Utöver ovanstående har Erick Gonzalez och Ahmed Algasra deltagit i brottet genom 

att säkra det numerära överläget och därigenom förhindra Sekretess 1’s möjligheter att 

lämna platserna. Dessutom har de genom sitt agerande förstärkt övriga medgärnings-

män i deras uppsåt att begå brottet. I vart fall har Erick Gonzalez och Ahmed Algasra 

främjat gärningen genom sitt agerande.  
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Edmond Zeneli har vidare med syfte att hindra Sekretess 1 från att anmäla händelsen 

till polisen uttalat hot med innebörd att om målsäganden pratar med polisen kommer 

han skadas eller dödas. 

 

Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez begick gärningarna med uppsåt. 

  

1.2 Åtalspunkt 2 

 

Åklagaren har yrkat ansvar för försök till utpressning enligt 9 kap. 4 § 1 st och 11 § 

samt 23 kap. 1 § brottsbalken (Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez) 

eller, i andra hand, medhjälp till försök till grov utpressning (Ahmed Algasra och Erick 

Gonzalez) enligt följande.  

 

Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzales har tillsammans och i samför-

stånd eller samråd med våld, hot och förtäckta hot om brottslig gärning samt genom 

att, i enlighet med vad som närmare beskrivs under åtalspunkten 1 ovan, i utpress-

ningssyfte kidnappa Sekretess 1 och uttala samt skriva till Sekretess 2 att Sekretess 1 

skulle dödas eller skadas om Sekretess 2 inte betalade Edmond Zeneli 20 000 kronor. 

 

Edmond Zeneli har misshandlat Sekretess 2 genom att tilldela honom två slag mot 

huvudet med smärta som följd samt hotat Sekretess 2 genom att uttala att han skulle 

krossa hans knän om han inte betalade honom 20 000 kronor. Därefter, något senare, 

har han med hot om våld skickat en bild till Sekretess 2 föreställande den då frihets-

berövade Sekretess 1 med ett struptag om sin hals samt vidare under flera timmars tid 

uttalat och på Sekretess 1’s telefon till Sekretess 2 skrivit att Sekretess 1 skulle skadas 

eller dödas om Sekretess 2 inte betalade 20 000 kronor till Edmond Zeneli.  

 

Ahmed Algasra och Erick Gonzales har deltagit i bemäktigandet och frihetsberövandet 

av Sekretess 1 på det sätt som närmare beskrivs under åtalspunkten 1. Den gärningen 

har utgjort ett led i den grova utpressningen av Sekretess 2. 

 

Det hände den 31 januari 2022 i bl.a. Halmstad. 
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Fara för att den grova utpressningen skulle fullbordas har förelegat eller har endast 

varit utesluten på grund av tillfälliga omständigheter. 

 

Om den grova utpressningen fullbordats hade det inneburit vinning för Edmond 

Zeneli, Ahmed Algasra, Erick Gonzales eller någon annan i deras ställe och skada för 

Sekretess 2. 

 

Gärningen är grov då det varit fråga om flera gärningsmän som i utpressningssyfte mot 

Sekretess 2 med våld och hot om våld bemäktigat och fört bort Sekretess 2’s vän 

Sekretess 1 på det sätt som beskrivs under åtalspunkten 1 för att Sekretess 2, med hot 

om att beröva Sekretess 1’s liv, skulle betala Edmond Zeneli pengar. 

 

Ahmed Algasra och Erick Gonzales har i vart fall genom sitt handlande främjat 

gärningen ovan med råd eller dåd. 

 

Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzales begick gärningen med uppsåt. 

  

1.3 Åtalspunkt 3  

 

Åklagaren har yrkat ansvar för övergrepp i rättssak enligt 17 kap. 10 § 1 st 1 men 

brottsbalken (Erick Gonzalez) enligt följande. 

 

Erick Gonzalez har den 2 februari 2022 på Nyhemsgatan i Halmstad med hot om våld 

eller i vart fall underförstått hot om våld angripit Sekretess 1 och Sekretess 3 för att 

hindra dem från att polisanmäla eller hindra dem från att lämna korrekta uppgifter i 

polisförhör gällande förundersökningen om människorov och försök till grov utpres-

sning, se åtalspunkterna 1-2. Angreppet bestod i att Erick Gonzalez uttalade att han 

”visste var alla bodde”, att ”det blir mycket enklare om de hängde med och snackade 

med hans storebror”, att han kände till Sekretess 1’s hemadress och även adresserna till 

personer som är närstående till Sekretess 1, att det ”fanns folk” på alla dessa adresser 

samt att det även fanns folk på Sekretess 1’s adress, som väntade på att få prata med 
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Sekretess 1. Han uttalade även att om de polisanmälde detta skulle de skjutas, det skulle 

sparkas in dörrar och kastas in granater.  

 

Hotet var ägnat att hos Sekretess 1 och Sekretess 3 framkalla allvarlig rädsla för egen 

eller annans säkerhet till person. 

 

Erick Gonzalez begick gärningen med uppsåt. 

 

1.4 Särskilda yrkanden 

 

Åklagaren har yrkat att beslag av jacka som påstås tillhöra Edmond Zeneli ska bestå 

som bevisbeslag tills domen vinner laga kraft: 2022-5000-BG11718 p2. 

 

Åklagaren har yrkat att beslag av anteckningsblad, beslagtaget hos Erick Gonzalez, ska 

bestå som bevisbeslag tills domen vinner laga kraft: 2022-5000-BG24037 p1. 

 

Åklagaren har yrkat att beslag av mobiltelefon som påstås tillhöra Edmond Zeneli ska 

bestå som bevisbeslag tills domen vinner laga kraft: 2022-5000-BG11669 p1. 

 

1.5 Skadeståndsyrkanden 

 

Sekretess 1, som biträtt åtalet, har i anslutning till åtalspunkten 1 yrkat att tingsrätten 

förpliktar Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez att solidariskt till 

honom utge skadestånd med 58 100 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 31 

januari 2022 tills betalning sker. Det yrkade beloppet avser ersättning för kränkning 

med 50 000 kr samt för sveda och värk med 8 100 kr. 

 

Sekretess 1 har, i anslutning till åtalspunkt 3, yrkat att tingsrätten förpliktar Erick 

Gonzalez att till honom utge skadestånd med 15 000 kr jämte ränta enligt 6 § 

räntelagen från den 2 februari 2022 tills betalning sker. Det yrkade beloppet avser 

ersättning för kränkning. 
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Sekretess 2, som biträtt åtalet, har i anslutning till åtalspunkterna 1 och 2 yrkat att 

tingsrätten förpliktar Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez att soli-

dariskt till honom utge skadestånd med 40 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från 

den 31 januari 2022 tills betalning sker. Det yrkade beloppet avser ersättning för 

kränkning. 

 

Sekretess 3, som biträtt åtalet har, i anslutning till åtalspunkt 3 yrkat att tingsrätten 

förpliktar Erick Gonzalez att till honom utge skadestånd med 10 000 kr jämte ränta 

enligt 6 § räntelagen från den 2 februari 2022 tills betalning sker. Det yrkade beloppet 

avser ersättning för kränkning. 

 

2. INSTÄLLNINGAR 

 

Edmond Zeneli har förnekat brott, såväl människorov, försök till grov utpressning 

som övergrepp i rättssak. Han har inte ensam eller tillsammans med andra deltagit i en 

brottsplan. Han har vidgått att han tillsammans med Ahmed Algasra har tagit kontakt 

med Sekretess 1 för att komma i kontakt med Sekretess 2, att han har kontaktat Mina 

Ismaili för att hon skulle komma med bil och skjutsa honom, Sekretess 1 och en tredje 

person till Oskarström och tillbaka till Halmstad. I övrigt har han förnekat allt som 

åklagaren har lagt honom till last.  

 

Edmond Zeneli har medgett åklagarens särskilda yrkande avseende jacka (2022-5000-

11718 p2) och mobiltelefon (2022-5000-BG11669 p1).  

 

Edmond Zeneli har bestritt Sekretess 1’s och Sekretess 2’s skadeståndsyrkanden. Inga 

belopp har vitsordats som skäliga, dock sättet att beräkna räntan.   

 

Ahmed Algasra har förnekat brott, såväl människorov som medhjälp till människorov 

och försök till grov utpressning samt medhjälp till försök till grov utpressning. Han har 

inte ensam eller tillsammans med andra deltagit i en brottsplan eller agerat på det sätt 

som åklagaren har lagt honom till last. Han har under alla omständigheter saknat 
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uppsåt att skada eller pressa någon på pengar eller på något sätt främjat gärningarna i 

åtalspunkt 1 eller 2. 

 

Ahmed Algasra har bestritt Sekretess 1’s och Sekretess 2’s skadeståndsyrkanden. Inga 

belopp har vitsordats som skäliga, dock sättet att beräkna räntan.   

  

Erick Gonzalez har förnekat brott, såväl människorov som medhjälp till människorov 

och försök till grov utpressning samt medhjälp till försök till grov utpressning. Han 

förnekar också övergrepp i rättssak. Han har inte ensam eller tillsammans med andra 

deltagit i en brottsplan. Han har inte agerat tillsammans och i samförstånd eller samråd 

med medtilltalade. Han har inte varit närvarande i källaren på sätt som påstås i gär-

ningsbeskrivningen. Han har vidgått att han åkt som passagerare i en bil sträckan 

Linehed-Oskarström-Halmstad. I övrigt har han förnekat allt som åklagaren har lagt 

honom till last. Han har inte uttalat sig på det sätt som åklagaren påstått.  

 

Erick Gonzalez har medgett åklagarens särskilda yrkande avseende papperslapp (2022-

5000-BG24037 p1). 

 

Erick Gonzalez har bestritt Sekretess 1’s, Sekretess 2’s och Sekretess 3’s skadestånds-

yrkande. Inga belopp har vitsordats som skäliga, dock sättet att beräkna räntan.   

 

3. UTREDNINGEN I MÅLET  

 

Åklagaren har lagt fram skriftlig bevisning i form av brottsanmälan och händelse-

rapporter, telefontömningar, identifiering av telefoner, genomgång av meddelanden 

och chatkonversationer samt positionering av mobiltelefoner. Vidare har åklagaren 

åberopat och förevisat fotografier (av stryptag på Sekretess 1, från brottsplatsen på 

Linehedsvägen i Halmstad, jämförelsebilder från källaren, på Edmond Zeneli vid en 

ateljéfotografering, av sms och på handskriven lapp), en videofilm och stillbilder från 

en filmsekvens. Åklagaren har därutöver spelat upp ett larmsamtal och ett inspelat 

telefonsamtal (jämte utskrifter) och presenterat beslagsprotokoll, kartbilder, PM av 

polismän och sakkunnigutlåtande från NFC. 
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Som muntlig bevisning har åklagaren åberopat målsägandeförhör med Sekretess 1, 

Sekretess 2 och Sekretess 3, förhör med Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick 

Gonzalez samt vittnesförhör med polismännen Mattias Svensson, Jenny Svenningson, 

Robin Sjögren och Jonas Karlsson samt därutöver vittnesförhör med Patric Anders-

son, Sekretess 5 (Sekretess 2’s farmor), Mina Ismaili, Jennifer Lindmajer, Sekretess 4 

(Sekretess 1’s styvfar) och Sekretess 6 (Sekretess 3’s mor). 

 

Edmond Zeneli har för egen del åberopat skriftlig bevisning i form av chatkonver-

sationer/meddelanden (även åberopat av åklagaren), uppspelning av inspelat samtal 

mellan Sekretess 1 och Sekretess 2 (även åberopat av åklagaren) samt huvudanmälan 

jämfört med koordinater åberopade av åklagaren, till vederläggande av att han varit på 

platsen som ursprungligen anges som brottsplats. Han har som muntlig bevisning 

åberopat förhör med Mina Ismaili och Jennifer Lindmajer och polismannen Jonas 

Karlsson (samtliga även åberopade av åklagaren) samt förhör med sin syster Viona 

Zeneli och vän Marwan Madwar. 

 

Innan tingsrätten redogör för vad som framkommit av den muntliga bevisningen kan 

följande framhållas. Sekretess 1 är 15 år gammal och god vän med de andra två måls-

ägandena, Sekretess 2, 20 år, och Sekretess 3, 16 år gammal. Sekretess 1 och Sekretess 

2 har även en släktrelation. De är bekanta med de tilltalade och så vitt framkommit har 

Sekretess 3 också träffat de tilltalade vid något tillfälle, men är mer ytligt bekant. 

Edmond Zeneli var vid gärningstillfället knappt 18,5 år, Ahmed Algasra var knappt 

19,5 år och Erick Gonzalez var drygt 18,5 år gammal.  

 

3.1 Redovisning av den muntliga bevisningen 

 

Av förhören antecknar tingsrätten först (angående åtalspunkterna 1 och 2) följande. 

 

Sekretess 2 

Allting började i december 2021 när Erick Gonzalez och Edmond Zeneli frågade om 

han ville hjälpa till med narkotikaförsäljning, vilket han sa ja till. Han har haft god 
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kontakt med Edmond Zeneli och han har inte varit rädd för Erick Gonzalez. Sekretess 

1 blev indragen i narkotikaförsäljningen också. Han och Sekretess 1 ville senare sluta 

med narkotikaförsäljningen.  

 

Den 31 januari 2022 vaknade han hos Sekretess 3. Han bad Sekretess 3 att skriva till 

Sekretess 1 att komma dit med en laddare eftersom hans mobil var död samt för att 

han visste att han skulle få ett sms från Edmond Zeneli om att hänga med till Malmö. 

Han hade fått veta dagen innan att Edmond Zeneli ville att han skulle följa med till 

Malmö. Mobilen startade och han gick till resecentrum i Halmstad. Han fick ett med-

delande, eller om det var ett telefonsamtal, från Edmond Zeneli om att han skulle 

komma till Linehed. Anledningen var för att han inte hade hängt med till Malmö.  

 

Han tog bussen till Linehed och träffande Ahmed Algasra, som bor i Linehed. Han har 

varit där några gånger tidigare. Ahmed Algasra verkade orolig. Ahmed Algasra fick ett 

telefonsamtal från Edmond Zeneli, som inte lät glad. Både han och Ahmed Algasra 

blev oroliga. Han och Ahmed Algasra rökte i väntan på att Edmond Zeneli skulle 

komma dit med buss.  

 

De mötte upp Edmond Zeneli vid busshållplatsen och gick ner i källaren under Ahmed 

Algasras lägenhet. I källaren brukar de prata om hur de ska lägga upp narkotikaförsälj-

ningen. Edmond Zeneli hade jeans, vita Reebok-skor och en svart jacka på sig. Han 

tror att Ahmed Algasra hade svarta kläder på sig. De började prata. Edmond Zeneli 

slog Ahmed Algasra med knytnävsslag för att Ahmed Algasra inte hade svarat i tele-

fonen. Edmond Zeneli frågade sedan varför han (Sekretess 2, tingsrättens anmärkning) inte 

svarade i telefonen. Edmond Zeneli slog honom sedan först med ett slag och där-efter 

ett till. Edmond Zeneli hade dessförinnan tagit på sig hans (Sekretess 2’s, tingsrättens 

anmärkning) handskar. Båda slagen var med knytnäven och träffade honom på vänster 

kind. Slagen var hårda och gjorde ont. Edmond Zeneli behöll handskarna. Det är hans 

handskar som syns på bild (s. 58 i förundersökningsprotokollet, aktbilaga 139, tingsrättens 

anmärkning). Det är Ahmed Algasra som syns bli ”kammad” med kniven. Edmond 

Zeneli sa sedan att han (Sekretess 2, tingsrättens anmärkning) var skyldig pengar för att han 

inte hade hängt med till Malmö. Han minns, efter att åklagaren tillåtits läsa upp del av 
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ett polisförhör, att Edmond Zeneli sa att han skulle ”knäcka knäskålarna på honom” 

om han inte fixade fram 20 000 kr. Han tror att det var i källaren som han för första 

gången hörde att han var skyldig 20 000 kr. Edmond Zeneli och Ahmed Algasra skulle 

sedan snacka för sig själva och bad honom vänta utanför källaren. Han såg ingen kniv 

då han var i källaren.  

 

Han lämnade källaren och gick därifrån och mötte upp Sekretess 1 och Sekretess 3 vid 

Domino’s pizzeria, vid resecentrum. Han berättade för dem vad som hade hänt i 

källaren. De bestämde sig för att gå hem till Sekretess 3. Innan de kommit fram fick 

Sekretess 1 ett samtal från Edmond Zeneli, som sa åt Sekretess 1 att komma till 

källaren. Han och Sekretess 3 försökte avråda Sekretess 1 från att gå dit, men Sekretess 

1 sprang mot källaren i Linehed. Han och Sekretess 3 gick hem till Sekretess 3. Sekre-

tess 1 slutade sedan att svara på sin telefon. Efter en tid, runt kl. 17, fick han en bild på 

Sekretess 1 från källaren där Sekretess 1 var upptryckt mot gallret i källaren med ett 

strupgrepp om sin hals. Bilden kom från Sekretess 1’s telefon. Han känner igen att 

bilden är tagen från källaren. Det var Edmond Zeneli som höll i Sekretess 1 på bilden. 

Han kände igen Edmond Zenelis jacka och hand på bilden.  

 

Han försökte ringa Sekretess 1, men fick inga svar. Han visste att något skulle hända 

med Sekretess 1. Det fortsatte att skrivas från Sekretess 1’s telefon till honom, men det 

var inte Sekretess 1 som skrev. Han vet hur Sekretess 1 formulerar sig i skrift, han 

lägger alltid till ”hjärtan” i sina meddelanden. Han visste inte om Edmond Zeneli skulle 

”ge sig på” Sekretess 1 om han inte betalade. Det var han själv som föreslog att de 

skulle ta kontakt med hans farmor. Han skrev till sin farmor att han akut behövde 

20 000 kr. Hon svarade att han inte skulle få några pengar. Han visste inte vad han 

skulle göra. Det fortsatte att komma meddelanden från Sekretess 1’s telefon. Edmond 

Zeneli skrev att pengarna skulle vara fixade innan kl. 20.00. Om inte pengarna fixades 

skulle något hända med Sekretess 1. Det var Edmond Zeneli som föreslog att han 

skulle skriva till farmodern att det rörde sig om en borttappad guldkedja. Det var 

meningen att lura henne att det handlade om en guldkedja, för han vågade inte säga att 

det egentligen handlade om Malmöresan, men hans farmor gick inte på det.  
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Han och Sekretess 3 tog bussen hem till honom runt kl. 18-19. Hans farmor var 

hemma när de kom dit. Hon pratade sedan med Edmond Zeneli i telefon. Det var 

Edmond Zeneli som ringde upp från Sekretess 1’s telefon. Han kände igen Edmond 

Zenelis röst i telefonen. Det fortsatte skrivas från Sekretess 1’s telefon och nedräk-

ningen fortsatte. Han fick panik och tänkte att något skulle hända med Sekretess 1. 

Han fick till sig via sms att pengarna skulle vara fixade till kl. 21.00. Vid något tillfälle 

fick han ett sms om att de befann sig i Oskarström och väntade på att han skulle 

komma dit. Han trodde att det var bara killar i bilen i Oskarström, men har senare fått 

reda på att var två tjejer med i bilen. Han visste inte att Erick Gonzalez och Ahmed 

Algasra var med i bilen, han visste bara att Edmond Zeneli och Sekretess 1 befann sig i 

bilen. Han ville inte komma till Oskarström. Han tyckte inte det lät som en bra idé när 

han fick till sig att han kunde byta plats med Sekretess 1 i bilen.  

 

Han skrev till Patric Andersson att komma hem till honom. Patric Andersson visste 

inte vad som hänt, men sa när han kom att han hade sett en silvrig Renault utanför. 

Patric Andersson tyckte att det var skumt eftersom det aldrig brukar stå bilar utanför 

Sekretess 2’s bostad. Patric Andersson berättade att han hade sprungit för att de i bilen 

inte skulle se var Sekretess 2 bodde någonstans. 

 

Till sist hade han inget annat val än att ringa till polisen. Det var Sekretess 3 som sa att 

han måste ringa polisen. Sekretess 3 hade varit med hela tiden sedan de träffades vid 

Domino’s. Sekretess 3 har sett alla sms från Sekretess 1’s telefon. Han (Sekretess 2, 

tingsrättens anmärkning) ville först inte ringa till polisen. Han skakade och kunde knappt 

prata i samtalet med polisen när han berättade för polisen vad som hade hänt. Polisen 

skickade en patrull och han berättade för polispatrullen att han hade blivit slagen. 

Polisen tog fotografier.  

 

Efter ett tag fick han ett samtal från Sekretess 1, som berättade att de hade släppt av 

honom, men att de skulle kontakta honom imorgon igen. Han uppfattade Sekretess 1 

som rädd. Sekretess 1 stammade och fick inte fram orden.  
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Dagen efter kom Erick Gonzalez och Marwan Madwar hem till honom. Han visste 

inte då att Erick Gonzalez hade varit med i bilen. Erick Gonzalez frågade honom vad 

som hade hänt. Erick Gonzalez var trevlig och inte hotfull. När han berättade att 

Sekretess 1 hade varit kidnappad sa Erick Gonzalez ingenting. Dagen efter skulle han 

till polisen för förhör. Han fick då syn på Marwan Madwar vid polishuset. Han blev 

rädd och struntade i polisförhöret eftersom Marwan Madwar tidigare hade varit 

utanför hans bostad.  

 

Han vet att Sekretess 1 har mått lika dåligt som han själv har gjort efter händelsen. 

Sekretess 1 har varit orolig över vad som kommer att hända. Han uppfattade det som 

att de skulle döda eller skada Sekretess 1 om han inte fixade fram pengarna.  

 

Sekretess 1 

Han har känt Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez ett litet tag och de 

har ibland umgåtts i källaren hos Ahmed Algasra. Det stämmer att det har rört sig om 

narkotikaförsäljning. Han ville sluta med det, men vågade inte säga till Edmond Zeneli 

att han ville sluta. Edmond Zeneli har hett temperament och blir lätt arg. Edmond 

Zeneli kan ta tag i en och hota en. Erick Gonzalez och Ahmed Algasra har inte lika 

hett temperament. Han visste inte om Malmöresan och hade ingenting med den att 

göra.  

 

Den 31 januari 2022 var han först i skolan och sedan lämnade han en laddare till 

Sekretess 2. Han fick ett sms att han skulle träffa Sekretess 2 vid Domino’s pizzeria 

runt kl. 15.00. När han mötte upp Sekretess 2 och Sekretess 3 fick han ett samtal av 

Edmond Zeneli, som ville att han skulle komma till Linehed, där de brukade vara. Han 

kan inte adressen, men vet var det är. Han fick inte reda på något mer om varför han 

skulle dit. Han hade en liten aning, eftersom Sekretess 2 hade berättat han hade blivit 

slagen av Edmond Zeneli. Han vågade inget annat än att lyssna på Edmond Zeneli och 

sprang därför till Linehed.  

 

Han kom fram och Edmond Zeneli och Ahmed Algasra öppnade porten för honom ut 

mot gatan. Det behövs en ”tag” för att komma in. Det var antagligen Ahmed Algasra 

22



   

HALMSTADS TINGSRÄTT 
Domare 4 
Handläggare 10 

DOM 
2022-06-07 

Mål nr: B 307-22 
 

 
 
 
 
som hade ”tagen”. De gick ner till källarutrymmet. Bilden på s. 43 (i förundersöknings-

protokollet, aktbilaga 138, tingsrättens anmärkning) är från utrymmet där han, Edmond 

Zeneli och Ahmed befann sig i. Utrymmet är litet, två kvadratmeter, men alla tre fick 

plats. Det är två dörrar som man passerar för att komma till källarutrymmet.  

 

Dörren till källarutrymmet stängdes efter honom. I källarutrymmet sa Edmond Zeneli 

att han inte fick gå någonstans innan han fixat fram pengarna. Ahmed Algasra var 

precis intill när Edmond Zeneli sa det. Han själv satt ner och Edmond Zeneli och 

Ahmed Algasra stod upp. Edmond Zeneli stod framför dörren i utrymmet och Ahmed 

Algasra mittemot. Edmond Zeneli sa att Sekretess 2 var skyldig pengar och att han 

(Sekretess 1, tingsrättens anmärkning) skulle hjälpa till att fixa fram pengarna. Han tror att 

Edmond Zeneli tänkte att han och Sekretess 2 betydde mycket för varandra så att 

Sekretess 2 därför skulle fixa pengarna snabbt. Han vet inte hur de hade tänkt göra för 

att få fram pengarna av Sekretess 2. Edmond Zeneli sa nästan hela tiden att han skulle 

ha pengarna. Edmond Zeneli hotade honom med att han inte skulle få komma hem 

om inte Sekretess 2 fixade fram pengarna och sa att han skulle bli knivhuggen och 

misshandlad. Det var bara Edmond Zeneli som uttalade hot. Han uppfattade att 

Edmond Zeneli var likadan mot Ahmed Algasra, som inte heller fick lämna källaren. 

Han uppfattade det som att Ahmed Algasra också var skyldig pengar och att Ahmed 

Algasra inte heller var där av fri vilja, men att Ahmed Algasra ändå fick röra sig mer 

fritt i källaren. Ahmed Algasra verkade rädd för Edmond Zeneli. Han såg inte när 

Ahmed Algasra blev slagen av Edmond Zeneli, men han såg resultatet på Ahmed 

Algasras kind. Det var uppenbart att Ahmed Algasra hade blivit slagen.  

 

Edmond Zeneli hade en kniv framme i källaren, som han lekte och viftade med. Som 

närmast var kniven cirka fem centimeter ifrån honom. Han tror att syftet med att vifta 

med kniven var för att göra honom rädd. Det stämmer som han sa i polisförhör att de 

skulle ”skära öronen av honom” om inte pengarna betalades. Det var Edmond Zenelis 

kniv. Han kan inte minnas att någon hade handskar på sig i källaren. Det utövades 

inget våld mot honom i källaren.  
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Tillfrågad av åklagaren har Sekretess 1 bekräftat att det är han som syns på bilden från 

källaren och fortsätter berätta i huvudsak följande. Det var Edmond Zeneli som höll 

handen runt hans hals och som tog fotot. Han berättade inte om struptaget i förhör 

hos polisen eftersom han inte är bra på att berätta saker utan att få frågor. Det var 

Edmond Zeneli som hade hans mobil och som skickade bilden till Sekretess 2. Han 

märkte att Edmond Zeneli tog en bild. Det kändes jobbigt. Edmond Zeneli höll 

handen med kraft och det var svårt att andas. Han var rädd. Edmond Zeneli höll 

greppet om halsen i 15-20 sekunder. Edmond Zeneli sa ingenting när han höll greppet 

om halsen eller när han tog bilden. Ahmed Algasra befann sig i samma utrymme när 

Edmond Zeneli tog strupgreppet. Han har inte sett att Ahmed Algasra fått sitt hår 

”kliat” med en kniv.  

 

Han fick inte ha sin mobil och när han väl fick ha mobilen kollade Edmond Zeneli vad 

han gjorde med den. Edmond Zeneli kontaktade Sekretess 2 via hans telefon. Han fick 

se då och då vad Edmond Zeneli skrev till Sekretess 2. Ibland fick han skriva åt 

Edmond Zeneli, som då instruerade vad han skulle skriva till Sekretess 2. Han minns 

inte vilka meddelanden han skrev åt Edmond Zeneli. Det var dock Edmond Zeneli 

som oftast skrev och det var bara ett fåtal sms som han blev instruerad att skriva. Han 

fick bara lämna källarutrymmet för att uträtta sina behov. Han kommer inte ihåg att 

någon tog tag i honom när han skulle uträtta sina behov. Han var ute två eller tre 

gånger och då följde Ahmed Algasra med. De gick till buskarna utanför trapporna. 

Ahmed Algasra gick efter honom och stod cirka två meter bakom honom och sa till 

honom att det inte var någon idé att springa därifrån eftersom han skulle kunna springa 

i kapp honom. Han vågade inte chansa på att springa därifrån. Ahmed Algasra höll koll 

på honom, men uttalade inga hot. Edmond Zeneli stannade i källarutrymmet. Efteråt 

gick de tillbaka till källaren och väntade på pengarna. Det var Edmond Zeneli som 

skulle ha pengarna.  

 

De befann sig i källaren i två till tre timmar innan de gick till en affär. Det var han, 

Edmond Zeneli och Erick Gonzalez som gick till affären för att köpa energidricka och 

bullar. Han vet inte riktigt när Erick Gonzalez kom. Han tror att Erick Gonzalez var 

med en kort stund i källarutrymmet. Han kan tagit fel i polisförhören om han sa att 
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Erick Gonzalez anslöt först i Oskarström. Han minns att Erick Gonzalez var i källaren, 

men inte i själva förrådsutrymmet. Ahmed Algasra hade gått hem till sig. Han vågade 

inte springa i väg på vägen mot affären. Edmond Zeneli och Erick Gonzalez sa att det 

inte var någon idé att springa, eftersom de skulle hinna i kapp honom. Efter att de 

handlat gick de tillbaka mot källaren.  

 

Efter ett tag skulle de åka mot Oskarström. Edmond Zeneli kontaktade en tjejkompis 

som körde dem till Oskarström. Han ville inte följa med, men förstod att han inte hade 

något val. Han blev ”inföst” i bilen av Erick Gonzalez. Han fick sitta i mitten bak, med 

Edmond Zeneli på vänster sida och Erick Gonzalez på höger sida. De två tjejerna satt 

fram. Han hade inte sett tjejerna tidigare. Han kan ha sagt i polisförhör att det var 

Ahmed Algasra som var med i bilen i stället för Erick Gonzalez, men Ahmed Algasra 

hade gått hem när de åkte mot Oskarström. Ahmed Algasra var inte med i bilen. Alla 

som befann sig i bilen förstod vad det handlade om. Edmond Zeneli och Erick 

Gonzalez förklarade för tjejerna vad det handlade om. Tjejerna sa att han bara var 15 

år och han skulle bli släppt. Det var hotfullt och mycket skrik i bilen. Det var Edmond 

Zeneli som hotade och skrek i bilen, på albanska. Erick Gonzalez satt med sin telefon.  

 

De skulle till Oskarström för att Edmond Zeneli eller Erick Gonzalez skulle ta ut 

pengarna av Sekretess 2, ur en automat. Edmond Zeneli hade Sekretess 2’s kontokort. 

Han vet inte hur Edmond Zeneli hade fått tag i Sekretess 2’s bankkort. Under 

bilfärden fick han sju till åtta knytnävsslag och lavetter av Edmond Zeneli. Slagen 

träffade honom i ansiktet och gjorde ont. Under bilfärden ringdes det samtal till 

Sekretess 2. Erick Gonzalez var inte hotfull mot honom, utan var mest tyst. Han fick 

uppfattningen att Erick Gonzalez inte skulle låta Edmond Zeneli göra något mot 

honom.  

 

I Oskarström fick han gå ur bilen för att köpa cigaretter. Erick Gonzalez följde med 

honom till kiosken. Han vågade inte springa därifrån. De gick sedan tillbaka mot bilen. 

På vägen träffade de några personer som Erick Gonzalez pratade med. Han fick inte 

vara själv någon gång. Han kände en av personerna utanför affären, men han vågade 

inte säga något. Han trodde att han skulle bli slagen om han ropade på hjälp. Han blev 
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”inföst” i bilen igen av Erick Gonzalez. I bilen pratades det om adressen till Sekretess 

2. Edmond Zeneli ville ha adressen. Han kan adressen till Sekretess 2, men sa att han 

inte kunde den. Erick Gonzalez sökte på adressen på hans (Sekretess 1’s, tingsrättens 

anmärkning) telefon. Syftet var för att göra ett byte mellan honom och Sekretess 2 och 

Sekretess 3. Under bilresan var han rädd att han aldrig skulle bli frisläppt och att han 

inte skulle komma levande därifrån.  

 

De åkte mot Sekretess 2’s adress och åkte runt i området. Tjejerna visste att de inte 

hade något val. Han fick tårar i ögonen när Edmond Zeneli skrev från hans telefon till 

Sekretess 2 att han inte längre var i livet. Han fick se på när Edmond Zeneli skrev 

sms:et. Han vet inte säkert varför det inte blev något byte, men han pratade bort idén 

och sa att han inte ville göra något byte.  

 

Sedan körde de tillbaka mot Halmstad. På vägen sa Edmond Zeneli att han skulle 

slängas ut ur bilen om han (Edmond Zeneli, tingsrättens anmärkning) inte fick pengarna. De 

sade att de skulle ta kontakt på nytt och han blev avsläppt vid resecentrum. Även Erick 

Gonzalez blev avsläppt. Han och Erick Gonzalez träffade på samma personer som de 

hade träffat på i Oskarström och Erick Gonzalez frågade dem om Sekretess 2.  

 

Han hade inte en tanke på att ringa polisen efter att han blivit avsläppt. Edmond 

Zeneli sa till honom att han inte skulle ringa till polisen ”eftersom han vet vad som 

händer då”. Det stämmer som han sa i polisförhör att Edmond Zeneli sagt att ”det här 

aldrig har inträffat” och att de ville träffa honom igen dagen efter och att de ”vet vilken 

skola han går på”. Han ville inte att familjen skulle bli skadad och han ville inte att 

händelsen skulle komma fram, men när han kom hem befann sig polisen där. Han ville 

inte samarbeta med polisen och nekade först till mycket.  

 

Efter händelsen har han inte mått bra och har haft svårt att sova. Han vaknar på 

nätterna och inbillar sig att någon är vid dörren. Han kan inte sova om inte dörren är 

låst. Han tänker fortfarande på att flytta från Halmstad. Han har samtalskontakt med 

skolkurator. Han vet att händelsen har påverkat Sekretess 2 också.  
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Edmond Zeneli 

Den 31 januari 2022 vaknade han upp av flera samtal. Han skulle träffa Ahmed Algasra 

för att prata och ta en ”joint”. De hade inget att röka och han bad Ahmed Algasra fixa 

det. Han skrev meddelandena till Sekretess 2 som finns på s. 78 (i förundersöknings-

protokollet, aktbilaga 139, tingsrättens anmärkning). Det var viktigt att Sekretess 2 skulle 

komma dit för han och Ahmed Algasra skulle röka på. Han har inget med någon 

Malmö-resa att göra. Han vet bara att Sekretess 2 skulle till Malmö för att träffa en 

bekant. Han själv säljer inte narkotika.  

 

Han mötte upp Ahmed Algasra och Sekretess 2 vid Simon’s Livs vid 15-tiden. De 

skulle bara träffas och röka. Sekretess 2 kom dit med hasch. Sekretess 2 var ”stissig” 

och kunde knappt stå still. De gick ner i källaren och fixade en ”joint”. Han och 

Ahmed Algasra rökte. Han frågade Sekretess 2 varför han inte svarade i telefonen. 

Sekretess 2 är inte skyldig honom pengar och han har inte slagit Sekretess 2 i ansiktet. 

Ahmed Algasra fick ett telefonsamtal från sin far. Han och Ahmed Algasra gick till 

Ahmed Algasras far, men Sekretess 2 följde inte med. Sekretess 2 försvann från 

platsen. Sekretess 2 befann sig i källaren mellan en halvtimme och en timme innan han 

försvann.  

 

Han och Ahmed Algasra försökte få tag i Sekretess 2, men han svarade inte. Han 

ringde någon gång från sin telefon, men fick inget svar. Det var av ren omtanke som 

de försökte få tag i Sekretess 2. De blev oroliga när han bara försvann utan att säga hej 

då. Han, eller om det var Ahmed Algasra, ringde till Sekretess 1, som svarade. De bad 

honom komma till Linehed. Sekretess 1 kom dit. Han har inte en sådan jacka som syns 

på s. 30 (i förundersökningsprotokollet, aktbilaga 139, tingsrättens anmärkning). De tog kontakt 

med Sekretess 2 via sekretess 1’s telefon. Sekretess 2 skrev att han var på väg hem. 

Han, Ahmed Algasra och Sekretess 1 fortsatte att ”chilla” i källaren. Han frågade om 

han kunde låna Sekretess 1’s telefon för att kolla Snapchat och Tiktok. Han lämnade 

sedan tillbaka telefonen till Sekretess 1. Det var Sekretess 1 som tog kontakt med 

Sekretess 2 i källaren. Det var bara Sekretess 1 som höll i telefonen. Han har inget att 

göra med bilden på Sekretess 1. Han såg kanske när bilden togs, men han minns inte 

det jättebra. Han vet inte vem det är som syns på bilden utöver Sekretess 1. Han hade 
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kanske vita skor på sig den dagen. Han vet inte vilken färg Ahmed Algasra hade på sina 

skor. Det var ingen som hade handskar på sig i källaren. Han har inte hållit i någon 

kniv. Sekretess 1 hade med sig en kniv, som han tog upp och visade. Han bär själv 

aldrig vapen. De befann sig i källaren i en till två timmar. Han har inte sagt att 

Sekretess 1 inte fick lämna källaren förrän han fått pengar av Sekretess 2. Han har inte 

ställt sig i vägen för Sekretess 1. De befann sig i källaren som vänner som umgicks.  

 

Han fick reda på att en bekant också ville ha tag i Sekretess 2. De gick därför till 

Simon’s Livs, där de mötte upp den tredje personen. De köpte saft och bullar och gick 

tillbaka till källaren, för att fortsätta ”röka på”. Den tredje personen kom medan 

Ahmed Algasra fortfarande var kvar i källaren. Den tredje personen var med i källaren 

vid ett visst tillfälle.  

 

En person sa sedan att ”han måste till Oskarström för att hämta pengar”. Det var en 

bekant som skulle hämta pengar. Han vill inte nämna några namn och han vill inte säga 

att den tredje personen är Erick Gonzalez. Han kan ha sagt i polisförhör att det var två 

personer som var i behov av pengar. Han hade inte Sekretess 2’s kontokort. Han tog 

kontakt med en bekant som heter Mina Ismaili och frågade om hon kunde köra dem 

till Oskarström. Hon sa ja och de hoppade in i bilen och åkte mot Oskarström. Det var 

han, Sekretess 1, Mina Ismaili, Jennifer Lindmajer och den tredje personen som befann 

sig i bilen. Mina Ismaili körde bilen och han satt bakom henne. Jennifer Lindmajer satt 

där fram bredvid föraren. Sekretess 1 satt i mitten bak med den tredje personen på sin 

högra sida. Det fanns ingen tanke med hur de var placerade i bilen förutom att han på 

grund av sin längd inte kan sitta bekvämt i mittsätet bak. Alla var med frivilligt i bilen. 

Det var lugnt i bilen och inget hotfullt hände. Han försökte kanske få tag i Sekretess 2 

under bilfärden. Det var inte han som pratade med Sekretess 5 (Sekretess 2’s farmor, 

tingsrättens anmärkning) och inte någon annan i bilen heller.  

 

Framme i Oskarström hände ingenting. Det blev inga pengar vad han vet. Han tror att 

det rörde sig om 20 000-30 000 kr. Han vet inte om det var Sekretess 1 som skulle ha 

pengar. Den tredje personen och Sekretess 1 gick till affären medan han satt kvar i 
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bilen. Tjejerna gick för att uträtta sina behov. Han vet var Sekretess 2 bor någonstans 

och det framgick även av ”Snapkartan”.  

 

De tog gemensamt initiativet att åka tillbaka mot Halmstad och under färden frågade 

han de andra om de hade tider att passa. Sekretess 1 sa att han skulle vara hemma en 

viss tid. De skulle inte hälsa på Sekretess 2. Han vet inte vem som ville söka på 

adressen till Sekretess 2. Det var den tredje personen som ville hem till Sekretess 2, 

men han vet inte varför.  

 

De släppte av Sekretess 1 vid resecentrum och han träffade senare Marwan Madwar. 

Han förnekar inte att han har varit på några av platserna som åklagaren har pekat ut 

den aktuella dagen. Han har dock inte gjort det som åklagaren påstår och har inget 

otalt med vare sig Sekretess 1 eller Sekretess 2. Han vet att Sekretess 1 och Sekretess 2 

har försökt ”blåsa” Sekretess 5 tidigare. Han utövade inget våld den aktuella dagen.  

 

Ahmed Algasra 

Dagen började med att han runt kl. 14-15 fick ett samtal från Edmond Zeneli. De 

skulle ses för att röka. De brukade fixa ”röka” från Sekretess 2. Han träffade Sekretess 

2 och de gick för att möta upp Edmond Zeneli vid en busshållplats. Sekretess 2 var 

”småstressad”.  

 

Han, Sekretess 2 och Edmond Zeneli gick till källaren och de rullade upp två ”joints” 

som de rökte i källaren. Det finns flera sätt att ta sig in i källaren. Det är möjligt att de 

gick in genom entrédörren. Det behövs en ”tag” för att komma in genom entrén. Det 

krävs nyckel för att komma in genom dörren som syns på s. 38 (i förundersöknings-

protokollet, aktbilaga 138, tingsrättens anmärkning). Han har tag och nyckeln till den dörren. 

Sekretess 1 och Edmond Zeneli har inte det. Han var påverkad, men han fick inga slag 

i källaren av Edmond Zeneli. Han såg inte om Sekretess 2 fick några slag. Det var 

ingen som sa något om att Sekretess 2 var skyldig några pengar. Han själv var inte 

skyldig någon några pengar. Edmond Zeneli var inte skyldig några pengar. Ingen var 

skyldig några pengar. Han minns inte om Sekretess 2 hade några handskar på sig. Det 

framfördes inga hot mot Sekretess 2 i källaren.  
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Efter ett tag ringde hans pappa. Hans pappa kom ner till källaren för att snacka med 

honom och Edmond Zeneli. Han sa till Sekretess 2 att vänta utanför medan de 

pratade. De pratade i 20-30 minuter i en annan del av källaren. När han och Edmond 

Zeneli gick tillbaka mot källarutrymmet såg de att Sekretess 2 inte var kvar. De blev 

oroliga, eftersom Sekretess 2 brukar säga hej då eller lämna ett meddelande. Han ringde 

Sekretess 2, men fick inget svar. Han tror att han ringde till Sekretess 2 från sin egen 

telefon.  

 

Han ringde till Sekretess 1, som sa att han inte visste var Sekretess 2 var någonstans. 

Han och Edmond Zeneli skulle ju chilla med en person till, så de bad Sekretess 1 

komma till källaren. De skulle inte få fram pengar via Sekretess 1. Sekretess 1 kom dit. 

Sekretess 1 försökte få tag i Sekretess 2, men han vet inte om det lyckades. Han var 

ganska hög och Edmond Zeneli hade rökt tre ”joints”. Han blev inte slagen av 

Edmond Zeneli i källaren och inte heller krävd på pengar. Han har inte vaktat någon. 

Han, Edmond Zeneli och Sekretess 1 befann sig i källaren som vänner. Han satt mest 

med sin telefon. Det var lugn stämning. Han märkte inte när det togs strupgrepp på 

Sekretess 1. Han skulle inte ha några pengar. Sekretess 1 visade upp en kniv vid ett 

tillfälle.  

 

Han minns inte när han fick sitt hår ”kammat” med en kniv. Den kniven som syns i 

videon var inte samma kniv som Sekretess 1 hade med sig. Edmond Zeneli hade inga 

handskar på sig i källaren. Sekretess 1 frågade om det fanns en toa i källaren. Han sa 

nej och följde med Sekretess 1 och visade var han kunde uträtta sina behov. De gick till 

högra delen av källaren där han öppnade en dörr varpå Sekretess 1 gick ut. Han sa till 

Sekretess 1 att han skulle knacka på dörren tre gånger för att komma in igen, för den 

gick inte att öppna utifrån. Sekretess 1 var utanför i två till tre minuter. Om Sekretess 1 

hade velat, hade han kunnat lämna. Han hade inte märkt om Sekretess 1 hade sprungit 

därifrån eftersom dörren var stängd. Han höll inte i Sekretess 1.  

 

Han minns inte om Erick Gonzalez kom till källaren. Han tror inte att han såg Erick 

Gonzalez över huvud taget den aktuella dagen. Han vet inte om Edmond Zeneli har 
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haft Sekretess 1’s telefon. Han själv har inte en sådan jacka som syns på bilden på 

Sekretess 1 från källaren. Han hade samma kläder och skor på sig hela dagen. Han 

minns inte hur Edmond Zeneli och Sekretess 1 var klädda. Han har inte sagt till 

Sekretess 1 att det inte var någon idé att springa eftersom han skulle hinna i fatt. Hans 

intryck var att Sekretess 1 inte vill lämna källaren. Han har inte sett eller hört någon 

hota eller pressa Sekretess 1.  

 

Han minns att han, Edmond Zeneli och Sekretess 1 gick i väg för att köpa något. 

Sekretess 1 hade haft möjlighet att sticka därifrån eftersom han och Edmond Zeneli 

var ”stenhöga”. Han har ingen speciell minnesbild av att Erick Gonzalez var med och 

handlade.  

 

Vid 18-19-tiden gick han hem till sig för att prata med sin mamma och pappa, som de 

hade bestämt sedan tidigare. När han varit hemma i tio till femton minuter ringde 

Sekretess 1 och frågade efter en mobilladdare. Han gick ner till källaren igen och 

lämnade laddaren och rökte en cigg. Han fick veta att Edmond Zeneli behövde fixa en 

bil så Edmond Zeneli fick låna hans telefon. Efter det gick han hem till sig igen. Han 

var inte med i Oskarström. Han var hemma till runt kl. 22.00, då han fick ett samtal 

från antingen Mina Ismaili eller Edmond Zeneli, som undrade om han ville hänga med 

på en bilrunda, vilket han tackade ja till. Han träffade inte Erick Gonzalez då han 

hämtades upp. De körde mot hamnen och sedan till Arenahallen.  

 

Han och Edmond Zeneli hade ett litet gräl vid Arenahallen. Han fick en örfil av 

Edmond Zeneli eftersom han (Ahmed Algasra, tingsrättens anmärkning) hade försökt fixa 

fram narkotika till någon som enligt Edmond Zeneli inte borde få det. Efter det så 

fortsatte de köra runt. Edmond Zeneli fick ett samtal från sin mamma om att polisen 

var utanför bostaden. De åkte dit och där blev de gripna av polisen. Han hade ingen 

jacka under dagen, men hade en Calvin Klein-jacka på sig när han greps.  

 

Erick Gonzalez 

Den 31 januari 2022 åkte han mot Halmstad vid 15.30-tiden. Han hoppade av rese-

centrum och träffade en vän. De handlade cigg och han gick vidare mot McDonalds 
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och åt. Han gick sedan till busshållplatsen och tog linje två mot Linehed och mötte upp 

Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Sekretess 1 på vägen mot Simon’s Livs. Stäm-

ningen var lugn och ”som vanligt”. Han visste inte att Sekretess 1 var där förrän han 

kom till Linehed. Alla var påverkade förutom han själv. De köpte fika på Simon’s Livs. 

Han hade inte hängt med och köpt fika om han visste att det pågick ett människorov 

och utpressning.  

 

Det är han som har skrivit till Edmond Zeneli på s. 69 (”Jan du lägga press på a” 

förundersökningsprotokollet, aktbilaga 139, tingsrättens anmärkning) men med ”a” syftade han 

på Ahmed Algasra. Han väntade på ett samtal från Ahmed Algasra. Det är inte hans 

jacka som syns på bilden från källaren (s. 30 i förundersökningsprotokollet, aktbilaga 139, 

tingsrättens anmärkning). Han vet inte vems jacka det är. Han hade en svart Haglöfs-jacka 

på sig den aktuella dagen. Han vet inte vems handskarna är på s. 58 (i förundersöknings-

protokollet, aktbilaga 139, tingsrättens anmärkning). Han var inte där när videon med 

Ahmed Algasra spelades in och vet inget om den.  

 

Han vet inte om han var på plats när det ringdes om skjuts till Oskarström. Han, 

Edmond Zeneli, Sekretess 1 och tjejerna åkte mot Oskarström. Sekretess 1 satt i mitten 

bak med Edmond Zeneli på vänstra sidan och han själv på högra sidan. Det var inte 

han som ville till Oskarström. Han hade inte hängt med om han visste att det pågick 

ett människorov och en utpressning. Det hade inte hänt något anmärkningsvärt innan 

de satte sig i bilen. Han vet ingenting om pengar i Oskarström och han vet inte varför 

Edmond Zeneli har sagt att det var han som var intresserad av pengar. Han känner inte 

till någon skuld på 20 000 kr. Sekretess 1 ville följa med till Oskarström. Det pratades 

inte om pengar i bilen och det var ingen som uttalade hot eller som slogs i bilen. Han 

sa inte till Sekretess 1 att Sekretess 1 skulle vara på ett visst sätt och föste inte in Sekre-

tess 1 i bilen. Sekretess 1 satt i bilen och höll på med sin telefon. Han själv var djupt 

försjunken i sin telefon. Edmond Zeneli höll på med sin telefon.  

 

I Oskarström gick tjejerna i väg och uträttade sina behov medan han och Sekretess 1 

handlade cigaretter. Det var han som köpte cigaretterna, men det var Sekretess 1 som 

ville ha cigaretter. De träffade på vänner. Sekretess 1 pratade med dem och hade haft 
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möjlighet att berätta för vännerna vad som egentligen hände och hade möjlighet att ta 

sig därifrån, om han ville.  

 

Han och Sekretess 1 gick tillbaka till bilen. Han har inte sagt till Sekretess 1 att det inte 

var någon idé att springa. Alla höll på med sina mobiler i bilen. Han kan adressen till 

Sekretess 2. Det var ingen som ringde till Sekretess 5 (Sekretess 2’s farmor, tingsrättens 

anmärkning) under bilfärden.  

 

De åkte mot Halmstad och resecentrum. Sekretess 1 skulle hem och han själv skulle ta 

den sista bussen hem vid kl. 22.30. De åkte vägen in mot Sekretess 2’s adress. Han vet 

inte om Sekretess 1 och Sekretess 2 skulle byta plats i bilen. Han hoppade av vid rese-

centrum.  

 

Han fick veta antingen samma dag eller dagen efter att Edmond Zeneli, Ahmed 

Algasra och de två tjejerna hade blivit gripna. Han fick reda på att polisen var efter 

honom också. Det stämmer att han kallas för ”Hoodz”.  

 

Han åkte hem till Sekretess 2 dagen efter och pratade med honom. Han fick då höra 

att Sekretess 5 (Sekretess 2’s farmor, tingsrättens anmärkning) hade ringt polisen dagen 

innan. Han vet att Marwan Madwar är Edmond Zenelis närmsta vän. Han och Marwan 

Madwar pratade om vad kan ha hänt Edmond Zeneli.  

 

Papperslappen med anteckningar (s. 100 i förundersökningsprotokollet, aktbilaga 138, tings-

rättens anmärkning) har han skrivit själv. Han skrev den för att han skulle säga det till 

förhörsledaren. Han har dåligt minne. Han skrev saker som kan vara viktiga i utred-

ningen.  

 

Mattias Svensson 

Patrullen fick ett larm den 31 januari 2022. Av larmet framgick att Sekretess 2 befann 

sig på en adress i Sennan och att Sekretess 1 hade blivit kidnappad. Patrullen åkte till 

Sekretess 2 för att få fram uppgifter om vad som hänt. Under tiden pratade Sekretess 2 

med ledningscentralen. Patrullen fick till sig att Sekretess 1 var kidnappad av Edmond 

33



   

HALMSTADS TINGSRÄTT 
Domare 4 
Handläggare 10 

DOM 
2022-06-07 

Mål nr: B 307-22 
 

 
 
 
 
Zeneli och att Edmond Zeneli pressade Sekretess 2 på pengar. De fick veta att det 

funnits en silvrig bil som åkt runt kring adressen där Sekretess 2 befann sig. När 

patrullen närmade sig fick de syn på en silvrig bil, en Renault. Den silvriga bilen körde i 

väg och patrullen körde efter. De gjorde en slagning på registreringsnumret. Slagningen 

visade att bilen ägs av en kvinna och inget annat intressant fanns kopplat till bilen. De 

släppte därför bilen och körde tillbaka mot adressen där Sekretess 2 befann sig.  

 

Han och en kollega pratade med Sekretess 2. Under tiden de var där anslöt två 

kollegor. Han pratade som hastigast med Sekretess 5. Hon ska ha pratat med kid-

napparen i telefon. Två kompisar till Sekretess 2 befann sig också på adressen. 

Sekretess 2 berättade att han känner Edmond Zeneli. Sekretess 2 var stressad och 

visade upp sms för honom och kollegan. 

  

De fick veta att Sekretess 2 tidigare under dagen hade blivit kallad till ett möte kl. 15 på 

Linehed. När Sekretess 2 kom till mötet ska Edmond Zeneli ha sagt att Sekretess 2 

skulle betala 20 000 kr för att Sekretess 2 inte hade hängt med till Malmö på ett ärende. 

Skulden var enligt Sekretess 2 påhittad. Edmond Zeneli skulle ”slå sönder knäskålarna 

på Sekretess 2” om inte Sekretess 2 fixade fram pengarna. Under mötet ska Edmond 

Zeneli ha slagit två knytnävsslag i ansiktet på Sekretess 2. Under mötet ska Edmond 

Zenelis telefon ha ringt, varpå Sekretess 2 fick en möjlighet att lämna mötet och 

springa därifrån. Sekretess 2 mötte upp två kompisar, Sekretess 1 och Sekretess 3 och 

berättade vad som hade hänt. Sekretess 2 tog sig sedan till adressen i Sennan. När 

Sekretess 2 befann sig där kom det sms från Sekretess 1 till Sekretess 2. Av sms:en 

framgick det att Sekretess 1 var kidnappad och att Sekretess 2 skulle betala pengar. 

Sekretess 2 förstod att det var Edmond Zeneli som använde Sekretess 1’s telefon på 

grund av stavningen.  

 

Sekretess 2 visade en bild i sin telefon där Sekretess 1 var upptryckt mot en vägg. 

Under tiden de pratade fortsatte det att komma sms med hot till Sekretess 2’s telefon. 

Det skrevs att Sekretess 1 och Sekretess 2 kunde byta plats om inte Sekretess 2 kunde 

betala. Efter cirka 20 minuter ringde det från Sekretess 1’s telefon till Sekretess 2’s 

telefon. Det var Sekretess 1 som sa att han hade blivit avsläppt vid resecentrum i 
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Halmstad. När Sekretess 2 svarade satte han på högtalarläge och samtalet spelades in. 

Han och kollegan hörde också samtalet. Det hördes att Sekretess 1 var stressad. Sekre-

tess 1 skrek att han hade varit kidnappad och att han och Sekretess 2 måste fly, byta 

identiteter och att de skulle dödas. Sekretess 1 var skräckslagen. 

 

En patrull körde mot resecentrum, men där befann sig inte Sekretess 1. Själv styrde 

han insatsen från adressen i Sennan. Patrullen åkte i stället hem till Sekretess 1. Hemma 

hos Sekretess 1 fick patrullen till sig att Sekretess 1 tidigare under dagen hade befunnit 

sig i en tvättstuga på Linehed. Ett av de första sms:en som patrullen såg var en bild på 

Sekretess 1 upptryckt mot en vägg med en hand runt sin hals och med text där det 

framfördes krav på pengar. Det påbörjades ett arbete med att få tag i den silvriga bilen.  

 

Det skickades patruller till en adress på Rotorp i Halmstad. På Rotorp ringde Edmond 

Zenelis mamma efter Edmond Zeneli, som sedan kom i en silvrig Renault med samma 

registreringsnummer som den bil som tidigare hade befunnit sig utanför adressen i 

Sennan. Bilen stoppas och de som satt i bilen greps, misstänkta för människorov. Han 

själv var inte med vid gripandet, men vet att det i bilen var två tjejer och två killar. En 

av tjejerna frös, varpå Edmond Zeneli lånade ut sin jacka. Det var troligtvis samma 

jacka som syntes på bilden när Sekretess 1 trycktes upp mot en vägg. Han har fått 

uppgifterna om detta från en kollega.  

 

Jenny Svenningsson 

Åklagare hade beslutat att Edmond Zenelis händer skulle fotograferas, framför allt 

högerhanden. Handen skulle fotograferas när Edmond Zeneli höll runt halsen på en 

skyltdocka. De tog in Edmond Zeneli i ”daktningsrummet” och förklarade för honom 

att hans händer skulle fotograferas. Till en början var Edmond Zeneli trevlig och med-

görlig, men efter en stund blev han agiterad. Han fick en svart Sailor race-jacka som 

han skulle fotograferas med. Hon sa till Edmond Zeneli att han skulle ta på sig jackan 

och Edmond Zeneli svarade att han inte hade jackan på sig när han greps. Till sist tog 

han på sig jackan. Det var själva handen och mudden på jackan som skulle fotograferas 

tillsammans med skyltdockan.  
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Edmond Zeneli var obekväm och arg och hade svårt att följa instruktioner. Han var 

skakig och kunde inte hålla handen still runt halsen på dockan. Hon upplevde honom 

som ej samarbetsvillig. Det kan ha berott på att han inte visste vad som förväntades av 

honom. Anledningen till att den svarta Sailor race-jackan var aktuell var på grund av ett 

avrapporterings-PM, där det framgick att jackan var Edmond Zenelis och att Edmond 

Zeneli lånat ut jackan till en av tjejerna som befann sig i bilen när de greps. Anled-

ningen till att det skulle tas fotografier med en skyltdocka var på grund av en bild där 

Edmond Zeneli enligt uppgift tagit ett strypgrepp på någon av målsägandena. Det var 

något med mudden på jackan på den första bilden som stämde överens med jackan 

som var tagen i beslag.  

 

Robin Sjögren 

Han fick i uppdrag att åka hem till Sekretess 1 den 31 januari 2022. Han hade som 

ingångsvärde att någon hade hållits mot sin vilja och i övrigt var det knapphändiga 

uppgifter. När han och en kollega anlände till Sekretess 1:s adress stod Sekretess 1 stod 

utanför bostaden. Det beslutades att förhöret skulle hållas inne i bostaden. Han 

kommer inte ihåg detaljer kring själva förhöret men minns att Sekretess 1 var ganska 

tillknäppt och inte ville prata. Han upplevde Sekretess 1 som polisfientlig till en början. 

Sekretess 1 var rädd och orolig över konsekvenserna av att prata med polisen. Sekre-

tess 1 ville inte gå in på detaljer, utan pratade generellt om vad som hade hänt och 

nämnde inga namn. Sekretess 1 berättade att han hade befunnit sig i en tvättstuga på 

Maratonvägen i Halmstad och att han inte fick lämna den.  

 

Jonas Karlsson 

Han var med vid gripandet av misstänkta gärningsmän den 31 januari 2022. Han hade 

påbörjat sitt nattskift och skulle assistera vid en husrannsakan på Fågelvägen i 

Halmstad, för att leta efter en person misstänkt för människorov. Han kommer inte 

ihåg namnet på den eftersökte personen. Personen befann sig inte på Fågelvägen. De 

fick tag i modern till den eftersökte, som ringde och bad sonen komma dit. De stod 

utanför entrén och väntade. Personen kom platsen i en liten, silvrig bil. Han kommer 

inte ihåg hur personen såg ut eller om personen hade en jacka eller en tröja på sig.  
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Personerna i den silvriga bilen fick sitta kvar i bilen i väntan på beslut. Det var två tjejer 

och en kille kvar i bilen sedan den eftersökte personen hade lämnat bilen. Han minns 

att en av tjejerna var förare. Det var ingen som satt på passagerarplats fram i bilen. De 

andra två satt i baksätet. Det blev agiterad stämning, för de fick stanna kvar i bilen en 

bra stund. Personerna i bilen rökte. Modern till den eftersökte personen gick runt och 

filmade. Han minns inte vad de hade för kläder på sig eller om de hade med sig jackor 

in till polisstationen. Han skrev ett PM direkt efteråt. Han skrev namnet ”Edmond” i 

sitt PM, men kommer inte ihåg det idag. Han minns namnet Mina Ismaili sedan 

åklagaren läst upp utdrag ur hans PM. Han minns delar av händelseförloppet sedan 

åklagaren läst upp utdrag ur PM:et. Vad som sades under händelseförloppet kommer 

han inte ihåg idag. Han minns att föraren av bilen frös varpå hon fick en jacka. Han 

har skrivit "Du kan ta Edmonds jacka" med citattecken i sitt PM för han kom ihåg det 

ordagrant då han skrev sitt PM.  

 

Patric Andersson 

Han är vän med Sekretess 1 och Sekretess 2. Den 31 januari 2022 skrev Sekretess 2 till 

honom på Snapchat att han skulle komma hem till Sekretess 2 och att han skulle få 

veta varför när han kommit fram. Sekretess 2 skrev till honom vid 17-18-tiden. Han 

tog bussen till Sekretess 2 och hoppade av och började springa mot Sekretess 2’s 

bostad. Han såg en bil parkerad utanför huset och tänkte att det inte var ”rätt”. Det 

brukar inte stå bilar utanför bostaden. Han sprang in på en annan gata och märkte att 

bilen körde efter. Bilen var en silvrig Audi eller Peugeot. Han kände inte igen person-

erna som satt i bilen. Han tittade inte in i bilen, så han såg inte ansiktena. Han minns 

att det var minst två personer i bilen. Han har träffat Edmond Zeneli förut.  

 

Han kan ha sagt i polisförhör att det satt fem personer i bilen, varav Edmond Zeneli 

var en av dem. Han kan inte minnas idag att han kände igen någon i bilen. Han såg 

ingenting mer efter det att bilen kört i väg. Det var rätt så mörkt ute. Det var han, 

Sekretess 2 och Sekretess 3 som var hemma hos Sekretess 2. Han känner även 

Sekretess 3. Polisen kom dit efter maximalt 30 minuter. Innan polisen kom dit fick 

höra att de som var i bilen utanför hade sagt att Sekretess 2 var skyldig dem 10 000 kr 

och att Sekretess 1 var kidnappad. Sekretess 2 sa inte så mycket mer. Sekretess 2 var 

37



   

HALMSTADS TINGSRÄTT 
Domare 4 
Handläggare 10 

DOM 
2022-06-07 

Mål nr: B 307-22 
 

 
 
 
 
stressad och stammade och sluddrade på orden. Han själv hade inget med saken att 

göra.  

 

När polisen kom till platsen fick han inte vara i samma rum som Sekretess 2. Han 

kommer ihåg att det var någon som ringde till Sekretess 2, men han vet inte vem. 

Sekretess 3 fick inte heller vara i samma rum som Sekretess 2. Det är mycket möjligt att 

han sagt i förhör hos polisen att han kom till Sekretess 2 cirka kl. 22.00 och att polisen 

kom efter fem minuter.  

 

Han visste om att Sekretess 2 och Edmond Zeneli hade snackat med varandra. Han vet 

inte om Sekretess 1 känner Edmond Zeneli. Han fick höra dagen efter av Sekretess 2 

att det var Edmond Zeneli som suttit i bilen. Han har dragit en slutsats att det var 

Edmond Zeneli som satt i bilen efter att ha fått det till sig av Sekretess 2. Uppgiften att 

det var fem personer i bilen kom också från Sekretess 2, som sa att det var två tjejer 

och tre killar, inklusive Sekretess 1, i bilen.   

 

Sekretess 5 

Hon är Sekretess 2’s farmor. På eftermiddagen den 31 januari 2022 blev hon kontaktad 

via sms av Sekretess 2, som skrev att det var ”allvar” och att det ”handlade om liv och 

död” samt att han behövde låna 20 000 kr före kl. 20.00 samma dag. Hon skrev tillbaka 

att hon inte ville låna ut några pengar. Sekretess 2 skrev något om att han hade blivit 

rånad på en guldkedja som var värd 60 000 kr. Skriftväxlingen fortsatte, men hon 

slutade att svara Sekretess 2 till slut. Hon var hemma vid det aktuella tillfället. Även 

Sekretess 2 bor där och han kom sedan hem tillsammans med en vän. Sekretess 2 och 

vännen gick upp på ovanvåningen.  

 

Senare kom Sekretess 2 ner med sin telefon och hon fick namnet Edmond presenterat 

för sig. Sekretess 2 var förtvivlad när han kom ned med telefon och bad henne ”lösa 

det”. Hon minns inte vad klockan var när hon fick telefonen av Sekretess 2. Det var ett 

ingående telefonsamtal till Sekretess 2. Hon reagerade inte på namnet på displayen. 

Hon vet inte om det var personen i telefonen eller Sekretess 2 som nämnde namnet 

Edmond. Hon tror att det var Sekretess 2 som sa att det var Edmond i telefonen. Hon 
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vill minnas att personen i telefonen också presenterade sig som Edmond. Hon hörde 

ingen annan i telefonen utöver personen som hon pratade med. Hon kände inte igen 

rösten. Det var inte Sekretess 1 som pratade i telefonen; hon känner igen hans röst. 

Personen sa att Sekretess 2 var tvungen att ha pengarna för det var en släktings 

guldkedja som skulle ersättas. Hon svarade att de skulle ”lägga ned” vad de höll på 

med. Personen sa att han har släktingar som har ”sitter inne” för mord. Personen lät 

sansad i telefonsamtalet. Hon är inte lättskrämd.  

 

Det hade varit en bil utanför bostaden under kvällen och hon hade tagit en bild på 

bilen. Hon vet inte vad klockan var när hon såg bilen, men det var mörkt ute. Bilen 

vände och körde i full fart mot Halmstad. Efter en stund kom några poliser. Polisen 

kom för att Sekretess 2 gjorde som hon sa och ringde polisen. Hon fick inte veta något 

mer när polisen kom dit. Hon fick veta i efterhand av Sekretess 2 att ”de hade tagit 

Sekretess 1”. Hon vet inte varför. Hon pratade lite med poliserna. Sekretess 2 var 

väldigt rädd och upprörd. Hon uppmanade Sekretess 2 att berätta allt som hänt och 

inte ljuga om något för polisen. Hon trodde först att Sekretess 2 hade lånat pengar. 

Hon misstrodde Sekretess 2 i sms-konversationen för det har hänt småsaker tidigare, 

som inte har stämt. Hon trodde att historien med guldkedjan var uppdiktad. Hon och 

Sekretess 2 har pratat väldigt lite om händelsen i efterhand.   

 

Det kan stämma att Sekretess 1 ringde henne under kvällen, men hon inte minns om 

det var före eller efter midnatt. Det måste ha varit efter att polisen åkt, hon hade gått 

och lagt sig. Hon vet inte vad Sekretess 1 ville, men förmodligen var det för att kolla 

om Sekretess 2 var hemma. Vid det tillfället visste hon inte om att Sekretess 1 hade 

blivit medtagen i en bil.  

 

Mina Ismaili 

Hon fick ett telefonsamtal av Edmond Zeneli vid 19-20-tiden den 31 januari 2022. 

Hon och Edmond Zeneli hade bestämt träff sedan tidigare. Hon och Jennifer Lind-

majer körde till platsen som Edmond Zeneli anvisade, utanför Ahmed Algasras bostad. 

Hon har varit på adressen tidigare när hon hämtat Ahmed Algasra. På platsen var 

Edmond Zeneli tillsammans med två för henne okända killar. De åkte mot 
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Oskarström. De hade pratat tidigare under dagen om att de skulle åka till Oskarström. 

Ahmed Algasra var inte med. Hon hade inte träffat Ahmed Algasra dessförinnan den 

dagen.  

 

I bilen var hon, Jennifer Lindmajer, Edmond Zeneli, Erick Gonzalez och Sekretess 1. 

Hon körde, Jennifer Lindmajer satt bredvid henne på passagerarplats medan Edmond 

Zeneli satt bakom henne, Sekretess 1 i mitten och Erick Gonzalez bakom Jennifer 

Lindmajer. Hon visste inte sedan tidigare vem Sekretess 1 och Erick Gonzalez var, 

men de presenterade sig med namn. Sekretess 1 nämnde att han var 15 år. Hon vet inte 

hur gammal Erick Gonzalez är. Det var inget särskilt syfte med att åka till Oskarström; 

de brukar åka bil överallt, men just den här kvällen blev det Oskarström. Hon frågade 

aldrig varför. Hon tror att det var Edmond Zeneli som sade att de skulle köra till dit, 

men han sa inte vad de skulle göra där. Det tog 15-20 minuter att köra dit. Under 

bilfärden lyssnade de på musik och alla pratade om vad de gjort och vilka de var. Det 

var en vanlig konversation. Jennifer Lindmajer hade uppe sin telefon. I baksätet var det 

normalt och inga ”konstigheter”. Det var ingen i baksätet som pratade i telefon, men 

hon vet inte om någon hade sin telefon uppe.  

 

Hon parkerade bakom pizzerian i Oskarström. De stod där ett bra tag, en och en halv 

timma kanske. Under tiden gick Sekretess 1 och Erick Gonzalez i väg för att köpa 

cigaretter.  Det var Sekretess 1 som ville ha cigaretter. Erick Gonzalez ”hängde med” 

eftersom Sekretess 1 är minderårig. De var borta i 10 minuter. När de kom tillbaka gick 

hon och Jennifer Lindmajer i väg medan Edmond Zeneli satt kvar i bilen och Sekretess 

1 och Erick Gonzalez stod utanför bilen och rökte. Anledningen till att de var i Oskar-

ström så länge var för att Sekretess 1 väntade på Sekretess 2, men hon vet inte varför 

eller vad det handlade om. Edmond Zeneli väntade inte på någon person vad hon la 

märkte till. Efter en stund gick alla in i bilen igen eftersom det var kallt ute. Inne i bilen 

kollade hon, Jennifer Lindmajer och Sekretess 1 på en serie som de diskuterat.  

 

Efter ett tag körde de därifrån, eftersom Sekretess 2 inte kom till platsen. De körde 

mot Åled, men hon vet inte varför; hon bara tog den vägen eftersom de skulle tillbaka 

till resecentrum i Halmstad där Sekretess 1 och Erick Gonzalez skulle hoppa på en 

40



   

HALMSTADS TINGSRÄTT 
Domare 4 
Handläggare 10 

DOM 
2022-06-07 

Mål nr: B 307-22 
 

 
 
 
 
buss. Det var ingen som nämnde Sekretess 2’s adress och det var ingen som bad henne 

att köra till en specifik adress. De stannade till i Sennan på vägen mot resecentrum 

eftersom hon skulle ”fixa till” förarsätet. Hon hade rullat bak sätet eftersom de stod 

stilla så länge i Oskarström. Det var ingen som sa något om de kände en person i 

Sennan. Det var ingen som ”styrde färden” mot Sennan. Hon vet inte om det bor 

någon särskild person i Sennan och hon märkte inget särskilt när de stannade till där. 

Hon visste inte att Sekretess 2 bodde där.  

 

Sekretess 1 gjorde inget särskilt i bilen, men han hade uppe sin telefon några gånger. 

Sekretess 1 var inte i telefonsamtal med någon. Hon hörde Sekretess 1 nämna pengar 

under färden. Hon pratade med Edmond Zeneli utanför bilen i Oskarström om vad 

det betydde, och han sa att det var något mellan Sekretess 1 och en annan person och 

att han inte visste vad det handlade om. Det hade nämnts tidigare att Sekretess 5 hade 

vunnit på Lotto och att Sekretess 5 bodde i Oskarström. Edmond Zeneli berättade för 

henne utanför bilen att Sekretess 5 vunnit på Lotto.  

 

Det var inte hotfullt i bilen. Stämningen var bra och det skämtades. Någon gång under 

bilfärden ville Sekretess 1 låna hennes telefon för att ringa till Sekretess 2. Hon vet inte 

varför, men Sekretess 1 ringde till Sekretess 2, men kom inte fram. Sekretess 1 ringde 

till Sekretess 2 en andra gång och satte på högtalarfunktionen. Sekretess 1 kom en gång 

fram till Sekretess 5 och en gång till Sekretess 2. Hon hörde Sekretess 5 rabbla i 

telefonen om att allting var en lögn och påhittat. Sekretess 2 sa till Sekretess 1 under 

telefonsamtalet, när högtalarfunktionen var på, att Sekretess 1 skulle säga till Sekretess 

5 att han blivit kidnappad. Allt handlade om en ekonomisk kris där Sekretess 1 och 

Sekretess 2 behövde pengar.  

 

Hon har inte sett att Sekretess 1 blivit slagen i bilen. Under färden pratade hon mest 

med Jennifer Lindmajer medan de som satt i baksätet pratade med varandra. Hon 

minns inte att hon sagt att Sekretess 1 bara var 15 år gammal. Hon tror inte heller att 

Jennifer Lindmajer sa något sådant. Hon har inte sagt att Sekretess 1 borde få lämna 

bilen. Hon förnekade i polisförhör till en början att Sekretess 1 hade befunnit sig i 

bilen eftersom hon själv blivit gripen och inte visste vad hon skulle säga. Hon ljög för 
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polisen om att Sekretess 1 inte var med i bilen. Han befann sig i bilen av fri vilja. 

Sekretess 1 gick in skrattandes i bilen.  

 

När de greps av polis var det hon, Ahmed Algasra, Edmond Zeneli och Jennifer 

Lindmajer i bilen. Edmond Zeneli hade en tröja med ett grönt tryck och Ahmed 

Algasra hade mörka jeans och en mörkblå vindjacka av okänt fabrikat på sig. Jennifer 

Lindmajer hade ingen jacka i bilen. Edmond Zeneli hade inte jacka på sig eller i bilen 

vad hon vet.  

 

Det låg en svart Sail racing-jacka i bilen, men hon har inte sett Edmond Zeneli med 

den jackan på sig. Hon vet inte vems jacka det är. Hon vet inte hur jackan hamnade i 

baksätet, men hon tror inte att jackan legat i bilen tidigare. Hon tror att jackan hamna-

de i bilen under kvällen den 31 januari 2022. Hon vet inte om Edmond Zeneli har haft 

på sig en svart Sail racing-jacka tidigare. Hon sa till polisen att det var Edmond Zenelis 

jacka eftersom hon trodde att det var hans jacka. Det var först när hon blev anhållen 

som hon blev osäker över jackan. Hon hade sin egen jacka i bagaget. Hon tog på sig 

den svarta Sail racing-jackan när hon greps eftersom de inte fick gå ur bilen.  

 

Jennifer Lindmajer 

Den 31 januari 2022 var hon hemma hos en vän på Vallås i Halmstad. Mina Ismaili 

kom sedan och hämtade henne. Mina Ismaili skulle träffa Edmond Zeneli. Hon och 

Mina Ismaili körde och hämtade Edmond Zeneli vid Linehed. Framme vid Linehed 

fanns det två andra killar som hon inte visste vilka de var. De presenterade sig inte. 

Hon vet inte vem som bor vid Linehed. Hon vet inte var Ahmed Algasra bor någon-

stans. Någon sa att de skulle köra till Oskarström. Alla gick in i bilen ”som vanligt”. 

Det var ingen som blev intvingad i bilen.  

 

De körde till Oskarström och ställde sig i centrum. Hon vet inte vem som sa att de 

skulle köra mot Oskarström eftersom hon satt med sin telefon under bilfärden samt att 

det var hög musik i bilen. Mina Ismaili sa inte något om varför de skulle köra mot 

Oskarström. De körde landsvägarna så färden tog kanske tjugo minuter. Hon satt i 

framsätet och Edmond Zeneli och de två andra killarna satt där bak. Personen som satt 
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i mitten bak hade blont hår, men hon kommer inte ihåg hans klädsel. Den andra 

personen hade mörkare hör. Under färden mot Oskarström lyssnade de på musik och 

pratade. Musiken spelades på hög volym. Det var en skämtsam och glad stämning i 

bilen. Hon satt mest och tittade på ”Tiktok” på mobilen. Det var inget som hände i 

baksätet. Hon minns inte om det pratades i baksätet. De som satt där bak i bilen höll 

på med sina telefoner. Hon minns inte om det var någon som pratade i sin mobil-

telefon. Hon uppfattade inte om det var någon som satte på högtalarfunktionen på sin 

telefon. Hon minns inget samtal med högtalartelefon. Det stämmer inte att personen 

som satt i mitten bak blev slagen sju till åtta gånger med knytnävar och öppen hand. 

Personen som satt i mitten bak befann sig i bilen av fri vilja.  

 

Framme i Oskarström hörde hon något om pengar, men hon hörde inte vem som var 

skyldig vem. Hon hörde inte heller vem eller vilka som pratade om pengar. Det var 

någon i baksätet som nämnde något om pengar. Hon hörde det bara en gång. Hon 

minns inte om någon frågade efter någon adress. De två okända killarna gick mot Ica 

för att köpa cigaretter i Oskarström. De rökte sedan i bilen och hon, Mina Ismaili och 

den blonda killen kollade på en serie. De var i Oskarström i runt en timma.  

 

Efter Oskarström körde de mot resecentrum i Halmstad. De körde förbi Sennan för 

att komma till Halmstad. Hon minns inte om de stannade i Sennan. Det kan stämma 

att någon behövde rätta till sitt säte. Det var ingen som hade sagt att de skulle åka till 

en adress i Sennan och det var ingen som hade sökt på någon adress. Det stämmer att 

hon sagt i polisförhör att de stannade i Sennan i fem till tio minuter. Hon minns inte 

om det pratades i baksätet om Sennan. De två personerna som hon inte känner skulle 

med buss eller tåg och de körde därför till resecentrum i Halmstad. Personen som satt i 

mitten bak lånade hennes telefon för att kolla busstiderna. Hon vet inte varför han inte 

använde sin egen telefon, kanske saknade han internet på sin telefon. De två person-

erna hoppade av ”som vanligt” vid resecentrum. 

 

Kvar i bilen var hon, Edmond Zeneli och Mina Ismaili. De körde för att hämta upp 

Ahmed Algasra vid Linehed och sedan hämtade de upp hennes expojkvän, Marwan 
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Madwar, på Andersberg. De körde mot hamnen. Senare körde de för att släppa av 

Marwan Madwar och sedan till Rotorp för att släppa av Edmond Zeneli.  

 

Vid gripandet var det hon, Ahmed Algasra, Edmond Zeneli och Mina Ismaili i bilen. 

Mina Ismaili satt på förarplatsen, Edmond Zeneli satt jämte Mina Ismaili, hon själv satt 

bakom Mina Ismaili och Ahmed Algasra satt bakom Edmond Zeneli. Hon kommer 

inte ihåg hur Ahmed Algasra och Edmond Zeneli var klädda. Edmond Zeneli hade 

inte jacka på sig vid gripandet. Hon minns inte om Mina Ismaili hade jacka på sig. Hon 

minns inte om det låg något i baksätet. Hon lade inte märke till någon svart Sail 

Racing-jacka. Det kan stämma att någon gav en jacka till Mina Ismaili eftersom hon 

frös. Hon kommer inte ihåg om det var hon som gav jackan till Mina Ismaili. Hon vet 

inte vems jackan är.  

 

Vid det första polisförhöret berättade hon bara om bilfärden till hamnen. Hon 

berättade inte om färden till Oskarström eftersom hon var chockad och inte förstod 

någonting. Hon hade inte följt med på bilfärden om hon hade förstått att det rörde sig 

om människorov och utpressning.  

 

Sekretess 3 

Han var först tillsammans med Sekretess 2. Sekretess 2 skulle träffa Edmond Zeneli 

och själv gick han för att träffa Sekretess 1. Han och Sekretess 1 träffade sedan Sekre-

tess 2. Han uppfattade Sekretess 2 som ”skraj” och väldigt ”chockad” över något som 

hade hänt. Sekretess 2 berättade om slag i ansiktet och att han krävdes på pengar. Han 

tror att Sekretess 2 sa att Edmond Zeneli ville prata med Sekretess 1. Han och Sekre-

tess 2 sa till Sekretess 1 att inte gå dit. Sekretess 2 hade berättat att Edmond Zeneli 

hade slagit honom. Sekretess 1 gick till Linehed, till källaren. Han vet inte vem som bor 

där. Han har själv varit i källaren en eller två gånger tillsammans med Edmond Zeneli 

och Ahmed Algasra. Han antog att Sekretess 1 gick till källaren för det var där de 

brukade hänga.  

 

Han följde med Sekretess 2 hem. Det skrevs från Sekretess 1’s telefon till Sekretess 2. 

Han såg inte så mycket vad som skrevs. Sekretess 2 var ”stimmig”. Han fick reda på av 
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Sekretess 2 att de ”höll” Sekretess 1 i källaren. Sedan fick han reda på att de satt sig i en 

bil. Det var Sekretess 2 som sa det. Han sa också att någon annan skrev från Sekretess 

1’s telefon och att det var Edmond Zeneli som skrev från Sekretess 1’s telefon. All 

informationen som han fick kom från Sekretess 2. Han var tillsammans med Sekretess 

2 hela kvällen och de försökte komma på en lösning.  

 

De ville ha pengar av Sekretess 2. Han tror att de ville ha 40 000 kr. Det var viktigt att 

få fram pengarna samma kväll, för annars skulle de inte släppa Sekretess 1. Han och 

Sekretess 2 pratade med Sekretess 5 (Sekretess 2’s farmor, tingsrättens anmärkning) om att 

hjälpa till med pengarna. Edmond Zeneli ringde till Sekretess 2 och fick prata med 

henne (Sekretess 5, tingsrättens anmärkning). Han kände igen Edmond Zenelis röst. När 

Sekretess 5 pratade med Edmond Zeneli var han och Sekretess 2 i närheten. Syftet att 

prata med henne var att få fram pengar, men han var inte inblandad i diskussionen.  

 

Han sa till Sekretess 2 att ringa till polisen. Han fick slå in numret på mobilen och ge 

den till Sekretess 2. Sekretess 2 pratade sedan med polisen. Han minns inte att han var 

med när samtalet mellan Sekretess 1 och Sekretess 2 spelades in av polisen. De var 

hemma hos Sekretess 2 när polisen kom dit. Patric Andersson kom också hem till 

Sekretess 2. Patric Andersson såg en bil på vägen och sprang hem till Sekretess 2 för 

han ville inte att personerna i bilen skulle se var Sekretess 2 bodde någonstans.  

 

Förhörspersonerna har vidare anfört i huvudsak följande, avseende åtalet i 

åtalspunkten 3.  

 

Sekretess 1 

Han minns inte om det var personer som ville få tag i Sekretess 2 den 1 februari 2022. 

Det var ingen som sökte honom och Sekretess 2. Han minns inte att Sekretess 2 skrivit 

till honom att Erick Gonzalez, ”Hoodz”, varit utanför Sekretess 2’s bostad. Att 

Sekretess 2 tog väck Erick Gonzalez från Snapchat har antagligen med händelsen den 

31 januari 2022 att göra. Han skrev till Sekretess 2 att ta väck Snapchat eftersom det 

skrevs till Sekretess 2 på Snapchat.  
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Den 2 februari 2022 skulle han hem till Sekretess 3 för att hämta en dator och då satt 

Erick Gonzalez i trapphuset och väntade på dem. Han vet att Erick Gonzalez väntade 

på dem eftersom han sa det till dem. Erick Gonzalez sa att de inte skulle gå någonstans 

utan att de skulle prata med Edmond Zenelis bror, Marwan Madwar. Han har träffat 

Marwan Madwar innan. Han vet inte varför de skulle prata med Marwan Madwar, men 

förmodligen handlade det om vad som hände den 31 januari 2022.  

 

Han blev chockad av att se Erick Gonzalez i trapphuset. Erick Gonzalez frågade om 

vem som hade pratat med polisen och vad han och Sekretess 3 hade sagt till polisen. 

Han minns inte om Erick Gonzalez sa något till Sekretess 3. Erick Gonzalez sa att det 

”kunde bli granater, dörrar som sparkades in och mord” ifall någon pratade med 

polisen. Erick Gonzalez sa att han hade ”många vänner utanför olika adresser” och att 

han ”visste var alla var någonstans”. Han uppfattade det som hotfullt och blev rädd. 

Sekretess 3 var också chockad.  

 

Erick Gonzalez var inte våldsam i trapphuset. Han och Sekretess 3 gick upp till 

Sekretess 3’s lägenhet. Erick Gonzalez väntade utanför. Han och Sekretess 3 var i 

lägenheten i tio minuter. När de lämnade lägenheten stod Erick Gonzalez kvar ute i 

trapphuset. De stod alla tre kvar i trapphuset en stund varpå Sekretess 4 (Sekretess 1s 

styvfar, tingsrättens anmärkning) kom fram till entrédörren för att se vad som pågick och 

varför det dröjde så länge. De gick ut ur trapphuset och Sekretess 4 frågade Erick 

Gonzalez om han var en vän och Erick Gonzalez svarade att de var vänner. Erick 

Gonzalez gick sedan i väg. Han, Sekretess 3 och Sekretess 4 satte sig i bilen och han 

förklarade då att Erick Gonzalez inte var en vän utan att Erick Gonzalez var med vid 

händelsen den 31 januari 2022. De körde efter Erick Gonzalez och såg att Erick 

Gonzalez hoppade på en buss.  

 

Sekretess 3 

Han och Sekretess 1 kom in i trappuppgången i hans bostadshus. De skulle hämta hans 

dator. Erick Gonzalez satt i trappen vid entrén. Han kände igen honom, men känner 

honom inte. Erick Gonzalez reste sig och sa att han ville snacka och de skulle gå i väg 

någonstans.  
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Han hoppade till när han såg Erick Gonzalez och blev chockad och rädd. Han hade 

fått veta att Erick Gonzalez var med vid kidnappningen av Sekretess 1. Erick Gonzalez 

ville att han och Sekretess 1 skulle prata med Marwan Madwar och ville veta var Sekre-

tess 2 befann sig. Marwan Madwar skulle komma dit med bil. Han minns inte varför 

Erick Gonzalez ville veta var Sekretess 2 befann sig. Han och Sekretess 1 förnekade att 

de hade haft kontakt med Sekretess 2. Erick Gonzalez sa att om han och Sekretess 1 

polisanmälde så skulle det bli granater, pistoler och dörrar som sparkades in. Om han 

och Sekretess 1 polisanmälde skulle det ske våld mot dem. Erick Gonzalez sa att han 

hade folk på olika adresser där närstående bor. Han blev ”skakis”. Erick Gonzalez 

ringde upp Marwan Madwar och gav mobilen till honom. Han förstod inte vad 

Marwan Madwar pratade om. Marwan Madwar ville snacka med olika personer. Det 

var i samband med detta fick han reda på Erick Gonzalez namn.  

 

Han och Sekretess 1 gick upp till bostaden och Erick Gonzalez hängde efter. Han och 

Sekretess 1 gick in medan Erick Gonzalez stod en trappa ned, utanför men så att han 

kunde se in i hallen. Inne i lägenheten berättade han för sin mamma (Sekretess 6, tings-

rättens anmärkning) att personen som stod utanför var med vid kidnappningen av Sekre-

tess 1. Han packade ihop sin dator. Sekretess 6 hälsade på Erick Gonzalez och de 

pratade lite. De gick ut i trapphuset och när de var längst ned i trapphuset såg Sekretess 

4 (Sekretess 1’s styvfar, tingsrättens anmärkning) att de bara stod där. Sekretess 4 kom fram 

till entrédörren och frågade Erick Gonzalez om han var en vän till Sekretess 1 och 

Sekretess 3. Erick Gonzalez svarade att han var en vän och gick sedan i riktning mot 

resecentrum. Han själv, Sekretess 1 och Sekretess 4 satte sig i bilen. I bilen berättade 

han och Sekretess 1 för Sekretess 4 att Erick Gonzalez var med under kidnappningen. 

Sekretess 4 blev upprörd och ville att polisen skulle gripa Erick Gonzalez.  

 

Händelsen i trapphuset sitter fortfarande i och han är fortfarande rädd. Han har drömt 

mardrömmar och är rädd att något ska hända. Efter händelsen har han undvikit att gå 

ut. Sekretess 1 har mått lika dåligt som han själv efter händelsen.  
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Erick Gonzalez 

Marwan Madwar ringde honom tidigt den 1 februari 2022 och ville veta vad som hade 

hänt. Han mötte upp Marwan Madwar och Edmond Zenelis mamma och syster och 

pratade om vad som ska ha hänt. Han kan ha sagt till Marwan Madwar att någon 

”golat”, men inte att det var Sekretess 2. Han har inte sagt till Marwan Madwar att det 

som hände den 31 januari 2022 handlade om ett halsband eller att han skulle prata med 

Sekretess 2 för att ställa allt till rätta. Han har sagt att han inte kunde förstå varför alla 

blev gripna, men han har inte sagt att det är ”hans skit”. 

 

Samma dag, den 1 februari 2022, var han hemma hos Sekretess 2 och pratade. Han vill 

inte säga om någon annan var med hemma hos Sekretess 2. Han och Marwan Madwar 

körde hem till Sekretess 2 med Marwan Madwars bil. Han visste sedan innan var Sekre-

tess 2 bor någonstans. Han ville prata med Sekretess 2 eftersom Sekretess 2 kanske 

visste vad som hade hänt den 31 januari 2022. Han har inte sagt till Sekretess 2 att ta 

tillbaka polisanmälan eftersom han inte visste att det var Sekretess 2 som hade polis-

anmält. Sekretess 2 sa att han skulle prata med Sekretess 1. Han fick adressen till 

Sekretess 3 av Sekretess 2. Han och Sekretess 2 hade fortsatt kontakt via sms.  

 

Han känner Marwan Madwar som en vän till Edmond Zeneli. Han har inte sagt till 

Marwan Madwar att allt handlade om för dålig narkotikaförsäljning. Sekretess 2 har 

ingen skuld till honom. Han har inte sagt till Marwan Madwar att det fanns en över-

enskommelse att pressa Sekretess 2’s farmor på pengar. Det var inte Marwan Madwar 

som ville att han skulle åka hem till Sekretess 3.  

 

Den 2 februari 2022 stod han utanför Sekretess 3:s bostad och rökte tillsammans med 

Sekretess 1 och Sekretess 3. De gick sedan in till Sekretess 3’s bostad eftersom Sekre-

tess 1 och Sekretess 3 skulle hämta en dator. Han satte sig i köket och rökte en cigarett. 

I köket pratade han även med Sekretess 3’s mamma, Sekretess 6. Han har inte sagt till 

Sekretess 1 och Sekretess 3 att han visste var alla bodde och han hade folk på adresser. 

Han har inte sagt att det skulle sparkas in dörrar eller kastas granater. Han frågade bara 

om Sekretess 1 och Sekretess 3 visste vad som hade hänt. Han hjälpte till att bära ut 

datorn till bilen och han träffade då även Sekretess 4. Han var där tjugo minuter.  
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Sekretess 4 

Han är Sekretess 1’s styvpappa. Han visste vad som hade hänt den 31 januari 2022 

eftersom Sekretess 1 och Sekretess 2 hade berättat för honom. Polisen kom hem till 

dem dagen som Sekretess 1 blev kidnappad. Sekretess 1 blev kidnappad för att Sekre-

tess 2 tydligen var skyldig pengar. Efter händelsen den 31 januari 2022 har Sekretess 1 

mått dåligt och vågar inte gå ut. 

 

Den 2 februari körde han Sekretess 1 och Sekretess 3 för att hämta en dator hos Sekre-

tess 3. Han släppte av killarna och körde och lämnade släpet. Han åkte sedan tillbaka 

och såg att Sekretess 1 och Sekretess 3 stod i trapphuset. Han kan ha varit borta i 20 

minuter. Han tyckte att det tog tid och gick mot trappen. Sekretess 3 öppnade entré-

dörren och han såg en person som han inte kände igen sedan tidigare och anade oråd. 

Han tyckte inte att Sekretess 1 och Sekretess 3 betedde sig normalt. Personen sa att 

han var polare med Sekretess 3. Sekretess 1, Sekretess 3 och den andra personen ”fist 

bumpade” och sa hej då till varandra. När han, Sekretess 1 och Sekretess 3 satt i bilen 

sa Sekretess 1 direkt att personen inte var en kompis utan en av de som varit med vid 

kidnappningen. Han ringde polisen. Han har fått veta i efterhand av Sekretess 3 att den 

tredje personen är Erick Gonzalez.  

 

Sekretess 1 och Sekretess 3 berättade i bilen att Erick Gonzalez hade hotat att kasta 

granater och att han hade koll på deras familjer och att han hade ”folk” som väntade. 

Det var en ”massa hot” för att Sekretess 1 och Sekretess 3 skulle hålla tyst och inte 

prata med polisen. Sekretess 1 nämnde att Erick Gonzalez hade ringt sin storebror 

som var på väg dit. Det stämmer att han sa i polisförhör att han fått till sig att store-

brodern heter Marwan och att Erick Gonzalez sagt att ”om de polisanmälde skulle det 

skjutas, sparkas in dörrar och kastas granater”.  

 

I bilen var Sekretess 1 och Sekretess 3 rädda, stressade och uppjagade. Sekretess 1 har 

idag kuratorskontakt på grund av sitt mående. Sedan händelsen har Sekretess 1 varit 

nedstämd och mår väldigt dåligt. Sekretess 1 blir körd till och från skolan, håller sig 
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mest inne och undviker att åka buss. Han upplever att Sekretess 1 och Sekretess 3 inte 

längre kan leva som vanliga tonåringar. Händelserna har påverkat dem mycket.   

 

Sekretess 6 

Hon är Sekretess 3’s mamma. Hon minns inte datum när det gäller händelsen med en 

person i trapphuset, men minns händelsen som sådan. Innan händelsen i trapphuset 

hade hon fått veta av Sekretess 3 vad som hänt Sekretess 1 den 31 januari 2022, dvs att 

han hade varit kidnappad. Hon har sagt i kontakt med polisen att Erick Gonzalez var 

med vid kidnappningen.  

 

Sekretess 1 och Sekretess 3 skulle komma hem och hämta en dator och hon märkte 

direkt att något var fel. I ett rum i lägenheten viskade Sekretess 3 till henne att en av 

kidnapparna stod i trapphuset. Hon såg en kille ute i trapphuset och frågade killen vad 

han hette. Killen svarade Erick. Killen sa att han var vän med Sekretess 3. Hon tyckte 

det var konstigt eftersom hon aldrig hade sett killen tidigare, så hon frågade ut honom 

lite. Erick Gonzalez svarade artigt och vänligt. Sekretess 1 tittade bara ner i golvet och 

hon hade uppfattat Sekretess 3 som rädd. Det ringde i Sekretess 1’s telefon och Sekre-

tess 4 stod utanför lägenheten och väntade. Sekretess 3 sa till henne att hon inte skulle 

säga något om kidnappningen till Erick Gonzalez. Erick Gonzalez kom aldrig in i 

lägenheten vad hon minns, utan stod utanför. Hon kan dock inte svära på att han inte 

kom in för att hämta något.  

 

Sekretess 1 och Sekretess 3 lämnade lägenheten och hon gick till köksfönstret och såg 

att Sekretess 4 stod utanför och väntade. Hon tyckte att det tog lång tid innan killarna 

kom ut. Hon hörde inte vad som sades i trapphuset, men har fått veta i efterhand att 

Erick Gonzalez sagt att Sekretess 3 skulle prata med ”Edmonds bror”, vilket han inte 

ville, och att de inte skulle prata med polisen. Sekretess 1 och Sekretess 3 har tyckt att 

detta var ”jättejobbigt” och båda har mått dåligt efter händelsen. Hon vet att båda 

killarna har haft mardrömmar och är oroliga att någon ska bli kidnappad igen och inte 

känner sig trygga när de ska gå någonstans.  
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Hon har svårt att minnas, men det kan stämma att hon den dagen blev uppringd av 

polis, men det rörde att personer hade sökt Sekretess 2 genom att kasta något på deras 

fönster dagen innan, den 1 februari. Hon pratade med polisen om det som hände i 

trapphuset vid ett annat tillfälle. Hon kan inte svara på varför hon inte nämnde det 

som just hade hänt för polisen som ringde upp henne.   

 

Viona Zeneli 

Hon är Edmond Zenelis syster. På kvällen den 31 januari 2022 kom polisen och gjorde 

husrannsakan hos hennes mamma. Hennes bror var inte hemma. De ringde hem hon-

om. Efter att polis gripit hennes bror var alla ledsna och förtvivlade. Marwan Madwar 

åkte iväg en stund och kom tillbaka med en person som heter Rashid. Marwan Madwar 

sa att han kände till någon som visste mer. De åkte till Slöinge och träffade Erick 

Gonzalez. Erick Gonzalez sa att det var ”hans skit” som hade hänt, men ville inte gå in 

på det närmare. Hon förstod inte varför hennes bror hade blivit gripen. De frågade 

gång på gång om brodern hade gjort något, men Erick Gonzalez sa bara att det var 

”hans skit”. Hon har inte fått veta på vilket sätt det var Erick Gonzalez ”skit”. Han sa 

att han skulle lämna över sig själv till polisen och att det inte hade med Edmond Zeneli 

att göra. Marwan Madwar pratade också enskilt med Erick Gonzalez. Hon hörde inte 

vad de sa. 

 

Marwan Madwar 

På kvällen den 31 januari 2022 var han tillsammans med Edmond Zeneli och några 

andra. Han fick skjuts hem. Senare fick han reda på att polis hade omringat Edmond 

Zenelis lägenhet. Han körde dit och såg polisen gripa Edmond Zeneli.  

 

Han hade tidigare på dagen sett på ”Snapchatkartan” att Edmond Zeneli och Jennifer 

Lindmajer hade varit i Oskarström och tänkte att det hade att göra med Erick Gon-

zalez, som bor i Oskarström. Han ringde till Erick Gonzalez via Instagram. Erick 

Gonzalez svarade. Han fick till sig av Erick Gonzalez att någon ”golat”. Han hämtade 

en vän, Rashid, och de två åkte tillsammans med Edmond Zenelis mor och syster till 

Slöinge för att träffa och prata med Erick Gonzalez. Erick Gonzalez sa att det var 

”hans skit”. Han frågade vad som hade hänt men Erick Gonzalez visste inte varför 
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polisen bara hade tagit Edmond Zeneli och inte honom. Erick Gonzalez nämnde att 

Sekretess 2 hade tappat en kedja och att Sekretess 2 hade ”golat”. Han fick inte reda på 

mer och fick inga raka svar. Erick Gonzalez sa att han kunde lämna in sig själv till 

polisen.  

 

Senare samma dag åkte han och Erick Gonzalez mot Oskarström och Erick Gonzalez 

knackade på dörrar i Oskarström. Dagen efter, den 1 februari 2022, hämtade han upp 

Erick Gonzalez vid Ica i Oskarström. De körde mot Sekretess 2’s adress och pratade 

med honom. Erick Gonzalez frågade Sekretess 2 varför Sekretess 2 hade polisanmält 

dem. Sekretess 2 sa att det var hans farmor, Sekretess 5, som hade polisanmält. Han 

vet inte varför Erick Gonzalez sa till Sekretess 2 att ta bort polisanmälan och att Sekre-

tess 2 skulle säga sanningen till polisen. Han förklarade för Erick Gonzalez att det inte 

går att ta tillbaka sin polisanmälan. När de stod där kom Sekretess 2’s farfar ut. Han 

presenterade sig och de pratade lite. 

 

Senare åkte han och Erick Gonzalez till parkeringshuset bredvid polisstationen i 

Halmstad. I parkeringshuset berättade Erick Gonzalez sanningen, vilket var att 

Sekretess 2 var skyldig Erick Gonzalez pengar eftersom Sekretess 2 inte hade sålt 

tillräckligt med narkotika. Erick Gonzalez sa att eftersom Sekretess 2 inte kunde betala 

hade Sekretess 2 själv föreslagit att de kunde pressa hans farmor, Sekretess 5, på 

pengar. De hade fått reda på att hon hade vunnit på Lotto.  

 

Han såg Sekretess 2 på polisstationen i Halmstad den 1 februari 2022. Han vet vem 

Sekretess 2 är. Han vet inte om Sekretess 2 såg honom där.  

 

Samma dag åkte han till Malmö för att hämta en soffa. Han fick ett samtal från Erick 

Gonzalez med informationen att Sekretess 2 hade blockerat Erick Gonzalez på Snap-

chat. Erick Gonzalez försökte få tag i Sekretess 2. Erick Gonzalez sa att han visste att 

Sekretess 1 var tillsammans med en vän och att han skulle prata med dem. Erick Gon-

zalez skickade en adress till honom. När han kom till den adressen var det ingen där. 

Han åkte därifrån. Han fick senare ett meddelande från Erick Gonzalez att Erick 

Gonzalez hade träffat på Sekretess 1 och en annan person. Han tror att han fick prata 
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med Sekretess 1 i telefon och frågade då efter Sekretess 2. Han vet inte vad syftet var 

med Erick Gonzalez besök där. Han har i efterhand fått höra att det inte var Sekretess 

5 som polisanmält, utan att det var Sekretess 2.  

 

Den 3 februari 2022 blev han kontaktad av Erick Gonzalez som sa att polis var utanför 

bostaden. Han sa till Erick Gonzalez att överlämna sig själv till polisen och säga som 

det var, att det var ”hans skit”. 

 

4. DOMSKÄL  

 

4.1 Skuld 

 

Tingsrätten har tagit del av en relativt omfattande utredning med skriftlig bevisning 

och hört ett stort antal personer. Det kan konstateras att de hörda i flera avseenden har 

lämnat samstämmiga uppgifter om sina rörelser den aktuella dagen, dvs att det varit 

aktivitet i källarutrymmet på Linehed, att personer i olika konstellationer gått iväg och 

handlat samt att ett antal personer färdats i bil till Oskarström och tillbaka till Halm-

stad. Deras uppgifter i dessa delar bekräftas av den positionering som har gjorts utifrån 

mobillokalisering och tömning av telefoner. Uppgifterna skiljer sig dock åt på en 

väsentlig punkt; målsägandena har beskrivit att det har förekommit våld och hot om 

våld samt en nedräkning av tid kopplad till en fingerad skuld som skulle betalas inom 

ett visst klockslag, för att inte Sekretess 1 skulle skadas eller till och med dödas. De 

tilltalade däremot har invänt att det inte förekommit något våld eller hot om våld och 

de har i stället beskrivit att de umgåtts som vänner, dels nere i källarutrymmet på 

Linehedsvägen och i omgivningarna där omkring, dels att de tagit en tur med bilen till 

Oskarström och tillbaka till Halmstad.  

 

4.1.1 Analys av den skriftliga bevisningen 

 

Beträffande den skriftliga bevisningen som har presenterats kan följande noteras. 

Tingsrätten har tagit del av larmsamtalet som Sekretess 2 ringt in till larmcentralen 

ungefär kl. 21.45. Det är ett 18 minuter långt samtal där Sekretess 2 beskriver vad som 
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hänt under eftermiddagen och kvällen. I samtalet (utskriften finns på s. 62-78, förunder-

sökningsprotokoll, aktbil. 138) berättar Sekretess 2 att han påstås vara skyldig pengar, att 

någon tagit hans vän i en bil och att han är rädd att det ska komma någon och döda 

honom. Han berättade att han vid 17.15 ungefär fick en bild på Sekretess 1 som hade 

en hand runt sin hals och att det kommer hotmeddelanden. Sekretess 2 förklarar att de 

skriver från hans väns telefon och att de inte låter vännen gå. Sekretess 2 berättar att 

han är riktigt rädd och att han sitter och skakar.  

 

Av samtalet får man uppfattningen att Sekretess 2 är skärrad och uppriktigt rädd och 

att hans vän var kidnappad och inte skulle släppas förrän han ordnat fram pengarna 

som krävdes. Sekretess 2 svarar, efter viss tvekan, på operatörens fråga om vem som 

pressar honom på pengar och nämner då Edmond och att han bor i Rotorp och 

beskriver honom som 18-19 år, alban, lång och klädd i vita skor. Under samtalet får 

Sekretess 2 ett meddelande om att de är vid busshållplatsen nära hans bostad och att 

han ska byta plats med Sekretess 1, men får besked av larmoperatören att inte lämna 

sin plats. Larmsamtalet avslutas när en polispatrull kommer fram.    

 

Tingsrätten har också tagit del av inspelat samtal mellan Sekretess 1 och Sekretess 2. 

Noterbart är att Sekretess 2 är medveten om att det spelas in och att han är omgiven av 

poliser medan Sekretess 1 är omedveten om att samtalet spelas in och överhörs av 

polismän. I samtalet berättar Sekretess 1 att han har varit ”kidnappad hela dagen” och 

att de borde skaffa skyddade identiteter och flytta därifrån samt att de med bilen var 

utanför Sekretess 2’s bostad under kvällen. Sekretess 2 frågar om en i bilen var 

Edmond Zeneli, vilket Sekretess 1 bekräftar. Av samtalet (utskrift på s 46- 61, förunder-

sökningsprotokoll, aktbilaga 138) framgår det tydligt att Sekretess 1 inte vill att polis ska 

kopplas in, men att Sekretess 2 känt sig tvungen att ringa polis samt att Sekretess 1 tror 

att de kommer att komma efter honom om de inte får tag på Sekretess 2. Sekretess 1 

berättar för Sekretess 2 att Edmond ”lavettade” honom flera gånger i huvudet och att 

Edmond var nära på att ”flippa” och att Edmond skulle kontakta honom dagen därpå 

igen, vilket det var tydligt att Sekretess 1 oroade sig för. Sekretess 1 säger i vart fall två 

gånger att Edmond inte ”rörde mig, han bara lavettade mig några gånger”. Samtalet 
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avslutas med att Sekretess 2 avslöjar för Sekretess 1 att han har pratat med polisen och 

Sekretess 1 menar att Sekretess 2 inte ska stanna hemma, för ”de vet var du bor”.  

 

Åklagaren har presenterat en bild som påträffats vid tömning av såväl Sekretess 1’s 

som Sekretess 2’s mobiler, föreställande ett halv ansikte och en hand som tar ett strup-

grepp om personens hals (s. 31 i förundersökningsprotokoll, aktbilaga 139) och uppgett att 

det är Sekretess 1 som blir angripen av Edmond Zeneli, som tillsammans med andra 

bemäktigat sig honom och hindrat honom att lämna platsen. Sekretess 1 har i sitt 

förhör bekräftat att det är han på bilden och att det är Edmond Zeneli som håller sin 

hand om hans hals. Även Sekretess 2 har identifierat Sekretess 1 på bilden. Personen 

som på bilden håller handen om halsen på Sekretess 1 bär en mörk, svar eller mörkt 

grå jacka med en kardborreförsedd flärp med någon typ av märke på flärpen (s. 33-37, 

förundersökningsprotokoll, aktbilaga 138). Handen har viss behåring och jämförelse har 

gjorts av NFC mot bilder tagna av polis på Edmond Zeneli efter gripandet. Resultatet 

av jämförelsen av händer talar med grad +2 att det är Edmond Zenelis hand man ser 

på fotot, det vill säga att det är 100 gånger mer sannolikt att det är Edmond Zeneli 

jämfört med att det inte är Edmond Zenelis hand (s. 3-7, förundersökningsprotokoll, akt-

bilaga 244).  

 

En annan bild, som enligt information tagen ur bildprogrammet visar att den är tagen 

tidsmässigt sekunder efter att strypgreppsbilden togs, har hittats i Sekretss 1’s mobil-

telefon vid tömning (s. 32 i förundersökningsprotokoll, aktbilaga 139). Bilden visar ett ben 

och skor tillhörande två personer, varav en är klädd i mörka byxor och vita skor och en 

annan person med svarta skor. Edmond Zeneli bar vid gripandet mörka byxor och vita 

skor. Åklagaren menar att personen med vita skor är Edmond Zeneli och den andra 

personen på bilden är Sekretess 1. Sekretess 1 har uppgett att det var Edmond Zeneli 

som tog ett struptag och hotade honom i källaren och också att det var Edmond 

Zeneli som tog ett foto med hans kamera. Bilden skickade från Sekretess 1’s mobil-

telefon till Sekretess 2’s mobil, där den återfanns av polisens utredare.   

 

Den mörka jacka som syns på strypgreppsbilden stämmer väl överens med en jacka 

som finns i beslag. Det finns detaljer på flärpen som överensstämmer. Den beslagtagna 
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jackan tog Mina Ismaili tog på sig för att hon frös när hon och Jennifer Lindmajer och 

Ahmed Algasra väntade i bilen efter att Edmond Zeneli gripits, då utan jacka. Enligt ett 

PM skrivet av polismannen Jonas Karlsson ska jackan ha omnämnts ”Edmonds jacka” 

när Mina Ismaili tog på sig den. Detta minns inte polismannen i förhöret inför tings-

rätten, men han har uppgett att om han skrivit så i sitt PM hade han en klar och tydlig 

minnesbild av det då, eftersom han använt sig av citattecken i sitt PM (s. 4, förunder-

sökningsprotokoll, aktbilaga 215). Mina Ismaili har också i ett inledande förhör uppgett att 

det var Edmond Zenelis jacka.  

 

Det har vid tömning av Ahmed Algasras mobil hittats en kortare video föreställande 

vad som verkar vara en uppskrämd Ahmed Algasra (s. 56-58 i förundersökningsprotokoll, 

aktbilaga 139). Av den data som finns till filmsekvensen kan man läsa ut att det är 

inspelad i källaren på Linehed vid 18.20-tiden, dvs under den period då sällskapet 

vistades där. En handskbeklädd person ”kammar” Ahmed Algasra med en kniv, som 

inte säger något, men som av allt att döma inte ser ut att uppskatta tilltaget. Ingen av de 

hörda, inte heller Ahmed Algasra, har lämnat några uppgifter om hur det gått till eller 

vad det handlade om, men det som kan sägas är att målsäganden Sekretess 2 har 

berättat att Edmond Zeneli tog hans handskar och att de på videon liknar det par som 

Edmond Zeneli tog av honom.  

 

4.1.2 Analys av den muntliga bevisningen jämförd med den skriftliga 

utredningen 

 

När det kommer till bedömning av förhörsutsagorna finner tingsrätten att målsägan-

dena har lämnat långa, sammanhållna och detaljerade berättelser om vad de har upp-

fattat har hänt. Deras uppgifter får stöd inte enbart sinsemellan, utan också i väsentliga 

delar i den skriftliga bevisningen, där tömning av de inblandades mobiltelefoner gett en 

tydlig bild av involverade personers positionering under eftermiddagen och kvällen 

samt den korrespondens som har förevarit under dagen och kvällen den 31 januari. 

Tingsrätten bedömer att Sekretess 1, även om det tycks som att han har haft det 

betydligt svårare att lämna sina uppgifter än Sekretess 2, har lämnat en i centrala delar 

sammanhängande, detaljrik och logisk berättelse, utan större motstridigheter eller andra 
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svårbegripliga moment. I vissa delar kan konstateras att uppgifter har tillkommit efter 

hand. Exempelvis har Sekretess 1 under förundersökningen endast talat om slag med 

öppen hand, medan han i tingsrätten uppgett att han har blivit slagen med knytnävs-

slag. Det noteras vidare att Sekretess 1 inte spontant har nämnt det stryptag om sin 

hals som åklagaren åberopat ett fotografi av, men att han däremot på frågor kunnat 

redogöra för stryptaget utan större svårighet och också kunnat beskriva hur det kändes 

och vad han tänkte när det hände. Med beaktande av den utsatthet som Sekretess 1 har 

beskrivit att han känt och den pressade situation det kan innebära att vara på polis-

förhör och att medverka i rättegång, med särskilt beaktande av Sekretess 1’s låga ålder, 

förefaller omständigheten att han inte spontant nämnt detta som ursäktlig. Omstän-

digheten att uppgifterna i denna del inte kommit spontant förtar enligt rättens 

bedömning inte trovärdigheten eller tillförlitligheten i uppgifterna. Tingsrätten lägger, 

på grund av vad som har anförts och vad som anges i det följande Sekretess 1 och 

Sekretess 2’s uppgifter till grund för bedömning av påståendet i åtalspunkt 1 och 2.   

 

Angående uppgiften om struptaget finns det tydligt stöd genom den av åklagaren 

åberopade bilden från Sekretess 2’s mobiltelefontömning. När det gäller vilken typ av 

slag Sekretess 1 ska ha utsatts för tycks det finnas en viss osäkerhet, men förekomst av 

slag har målsäganden hållit fast vid genomgående, även i samband med det samtal som 

spelades in efter att Sekretess 1 just hade släppts av vid resecentrum, då han var 

ovetandes om inspelningen. Det finns därför enligt rätten inte skäl att betvivla 

uppgiften om att han utsatts för ett flertal slag, om än med öppen hand (”lavetter”).  

 

Tingsrätten godtar sålunda uppgifterna om våld och finner det utrett är att det i vart 

fall förekommit ett flertal slag med öppen hand samt struptaget om målsägandens hals. 

Av slagen och struptaget har han orsakats smärta och viss, kortvarig, andnöd. Måls-

äganden har vidare beskrivit att han blev hotad verbalt och förevisad en kniv i källaren 

och att han var rädd. Det var rädsla både för den situation han befann sig i, men också 

för att någon anhörig skulle fara illa. Beträffande detta har Sekretess 1 beskrivit att 

tanken föresvävade honom att han inte visste om han skulle komma levande ur 

situationen, dvs han var rädd för sitt liv.  
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Enligt Sekretess 1 var det Edmond Zeneli som var aktiv och uttalade hot och viftade 

med kniv och som lät honom förstå att han inte fick gå förrän Sekretess 2 hade betalat 

den uppgivna skulden till Edmond Zeneli. Ahmed Algasra har såvitt framkommit av 

utredningen i målet inte uttalat några hot eller varit våldsam, men har enligt tingsrättens 

bedömning deltagit i gärningen genom att vara tillstädes och därigenom bistå och 

stötta Edmond Zeneli i hans gärning. Ahmed Algasra är också den som har tillhanda-

hållit den initiala brottsplatsen. Det är Ahmed Algasra som har tillgång till det låsta 

utrymmet, som har haft nyckel ock tag och kunnat släppa in och släppa ut personer 

från källarutrymmet. Hans agerande har inte, såvitt framkommit av utredningen, varit 

lika hotfullt eller våldsamt, men hans deltagande har varit väsentligt och nödvändigt för 

genomförandet. Han har vidare genom sin blotta närvaro utgjort en del i bemäktig-

andet av Sekretess 1, som fick uppfattningen att han var i underläge i förhållande till de 

tilltalade, dels i ålder, dels i numerär; att de var fler helt enkelt. Oaktat att Ahmed 

Algasras deltagande i ett inledande skede kanske skulle kunna bedömas som en 

medhjälpare har han enligt tingsrätten genom att kvarbli och delta under en så lång tid 

accepterat brottsplanen och inträtt i ett medgärningsmannaskap vad gäller människo-

rovet. Mot bakgrund av hur det gått till framstår invändningen att han inte kände till 

något om vad som hände som helt osannolik. Ahmed Algasra är övertygad om del-

aktighet i såväl människorovet som utpressningsförsöket. När det gäller hans med-

verkan i utpressningsbrottet finner tingsrätten emellertid att han endast är att bedöma 

som medhjälpare.   

 

Sekretess 1 har beskrivit situationen som mycket skrämmande, hur rädd han blev och 

att han fick uppfattningen att han inte hade någon möjlighet att komma därifrån. Hans 

uppgifter om att de blev kvar i källarutrymmet under en relativt lång stund, från strax 

efter 15-tiden då Sekretess 1 anlände till Linehedsvägen, till när Edmond Zeneli 

ordnade en skjuts som skulle ta sällskapet till Oskarström, vid 19.30-20-tiden får stöd 

av den tekniska bevisningen. Hans uppgifter om att han därefter har visats in i en bil, 

och körts till Oskarström och tillbaka till Halmstad och Resecentrum, via Sennan, för 

att bli avsläppt strax efter kl. 22 bekräftas av flera av de andra hörda. Under bilfärden 

och i Oskarström har Sekretess 1 beskrivit att han var förhindrad att lämna sällskapet 

och att det var såväl uttalat som outtalat. Han fick veta att han skulle få gå först efter 
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att Sekretess 2 hade betalat pengar till Edmond Zeneli. Hans uppgifter får visst stöd i 

den meddelandehistorik som åklagaren har presenterat. I bilen ska han ha blivit slagen 

av Edmond Zeneli. Han har berättat att tjejerna i framsätet, Mina Ismaili och Jennifer 

Lindmajer, ifrågasatt Edmond Zenelis agerande och påtalat att han endast är 15 år 

gammal och att han borde få släppas av. Detsamma berättade han för Sekretess 2 i det 

inspelade samtalet. Tjejerna har inte bekräftat dessa uppgifter i sina vittnesutsagor och 

har i stället uppgett att de inte uppfattade något anmärkningsvärt under färden eller 

vistelsen i Oskarström. Deras uppgifter, som visserligen är lämnade under ed, måste 

emellertid bedömas med mycket stor försiktighet, då de har varit frihetsberövade i 

anledning av misstanke om brott i aktuellt ärende och de har erinrats inför att de skulle 

lämna sina uppgifter att de inte behöver avslöja egen brottslighet. Frågan är hur Mina 

Ismaili och Jennifer Lindmajer skulle kunna lämna uppgifter om bilfärden utan att 

riskera att avslöja eventuellt delaktighet i den brottsliga gärningen. Med hänsyn härtill 

bedömer tingsrätten att deras vittnesmål om att de inte uppfattade något anmärknings-

värt i bilen eller med passagerarnas beteende inte kan tillmätas något större bevisvärde.  

 

Utredningen visar att under hela den tid som Sekretess 1 varit hindrad att lämna 

Edmond Zeneli och hans sällskap har kontakt hållits med Sekretess 2, genom att 

textmeddelanden och bild har skickats från Sekretess 1’s mobil. Den person som 

Sekretess 1 har uppgett vara den som håller stryptaget och som tagit bilden är Edmond 

Zeneli. Åklagaren har också förevisat en bild (”tumnagel”) tagen i det närmaste sam-

tidigt som stryptagsbilden, där man ser två par skor, vita respektive svarta. Sekretess 1 

har uppgett att han är den ene och Edmond Zeneli den andre personen på bilden. Till 

stöd för att det är Edmond Zeneli som är personen på de två bilderna har åklagaren 

åberopat närbilder på en jacka som beslagtogs i samband med gripandet av personerna 

i den personbil som figurerat i ärendet; en silverfärgad personbil framförd av Mina 

Ismaili. Den jackan ska i samband med polisingripandet ha omnämnts som ”Edmonds 

jacka”, där det hörts en polis som hänvisat till sitt vid tidpunkten upprättat PM. Så, 

även om Edmond Zeneli under processen förnekat att det är hans jacka och förnekat 

att det är han som håller strypgreppet finner tingsrätten det utrett att Edmond Zeneli 

är den som håller handen om målsägandens hals och som tagit bilden och skickat den 

till Sekretess 2. För denna slutsats talar även den av NFC genomförda jämförelse-
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analysen, där handen stryptagsbilden har jämförts med bilder tagna under förunder-

sökningen på Edmond Zeneli i samband med en rekonstruktion. Analysresultatet visar 

med viss grad av säkerhet (grad +2) att det är Edmond Zenelis hand, det vill säga att 

det är 100 gånger med sannolikt att det är hans hand än att det inte är Edmond Zenelis 

hand på bilden med stryptaget. Av omständigheterna och de textmeddelanden som 

visats upp är det klarlagt att syftet med att skicka bilden och meddelandena har varit att 

pressa Sekretess 2 på pengar. 

 

När det gäller mobilpositioneringarna och de meddelanden som har skickats under 

eftermiddag och kväll den 31 januari har åklagaren visat på en rad meddelanden och 

positioneringar på såväl målsägandenas som de tilltalades mobiltelefoner som visar hur 

först Sekretess 2 har varit i kontakt med Edmond Zeneli och att de träffats på efter-

middagen vid 15-tiden på Linehedsvägen, att Sekretess 1 och Sekretess 2 sedan träffats 

varpå Sekretess 1 tagit sig till Linehedsvägen och uppehållit sig där under ett antal 

timmar i sällskap av Ahmed Algasra och Edmond Zeneli, innan mobiltelefonposition-

ering visar att Sekretess 1 tillsammans med Edmond Zeneli och Erick Gonzalez färdats 

mot Oskarström och därefter åter mot Halmstad, via Sennan. De hörda har muntligen 

vidgått förflyttningarna.  

 

Medan tingsrätten bedömt att målsägandenas utsagor framstår som självupplevda, 

sammanhängande, detaljerade och logiska bedömer tingsrätten att de tilltalades 

berättelser om sina förehavanden under eftermiddagen och kvällen är allmänt hållna, 

svepande och detaljfattiga. Deras utsagor innehåller dessutom svårförklarade moment 

och framstår i vissa stycken som tillrättalagda efter vad som framkommit under för-

undersökningen och vad som förevarit under rättegången i tingsrätten. Det framstår 

som en klar efterhandskonstruktion att de tre tilltalades, men framför allt Edmond 

Zenelis, intensiva försök att nå Sekretess 2 efter att han lämnade källarutrymmet på 

Linehedsvägen var på grund av oro för Sekretess 2. Uppgifterna om att de var oroliga 

för sin vän vinner inget stöd i den skriftliga utredningen och kan enligt tingsrätten 

lämnas utan avseende. Försöken att nå Sekretess 2 framstår som mer logiska om man i 

stället väljer att sätta tilltro till vad målsägandena har sagt.  
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Tingsrätten konstaterar att målsägandenas berättelser, som stöds av utredningen i 

övrigt i målet, bedömts som trovärdiga och tillförlitliga och att de ska ligga till grund 

för bedömningen i målet. Genom uppgifterna som Sekretess 1 och Sekretess 2, samt 

vad som i övrigt har framkommit i utredningen, är det utrett att Sekretess 1 har utsatts 

för ett människorov. Sekretess 1 har kallats till Linehedsvägen, där han förts till det 

låsta utrymmet och fått veta att han inte får lämna platsen innan Sekretess 2 har betalat 

20 000 kr. Sekretess 1 hade av Sekretess 2 hört att Edmond Zeneli utövat våld mot 

Sekretess 2 tidigare under dagen. Edmond Zeneli och Ahmed Algasra är äldre än 

Sekretess 1 och situationen var hotfull. Det har enligt tingsrätten inte behövt användas 

något större våld för att den trängande situationen för Sekretess 1 skulle uppstå. På 

detta sätt har gärningsmännen bemäktigat sig och hållit målsäganden i det låsta 

utrymmet, de har med visst våld och hot om våld kvarhållit honom och genom att 

hålla honom som ”pant” utövat utpressning mot Sekretess 2. Det är utrett att 

anledningen till att Sekretess 1 skulle komma till platsen var för att kunna pressa 

Sekretess 2 på pengar. Rekvisiten för människorov är därmed uppfyllda.  

 

Att Sekretess 2 har pressats på pengar framgår av såväl målsägandenas utsagor som 

den skriftliga bevisningen i form av textmeddelanden. Det finns också stöd för det i 

vittnesberättelserna från såväl Sekretess 5, som haft ett samtal med utpressaren, 

Edmond Zeneli enligt tingsrättens bedömning. Även Sekretess 3 och vittnet Patric 

Andersson har berättat att de fått veta om utpressningen under den aktuella kvällen. 

Likaså har det framkommit av polismännen som tog uppgifter från de involverade 

under det inledande skedet av polisinsatsen, samt att det framgår av såväl larmsamtalet 

som det inspelade samtalet mellan Sekretess 1 och Sekretess 2.  

 

Genom meddelanden till Sekretess 2 har Edmond Zeneli förmedlat pressen och 

försökt förmå Sekretess 2 att till honom betala 20 000 kr. Medan tingsrätten bedömer 

att Ahmed Algasra och Erick Gonzalez ska bedömas som medgärningsmän i 

människorovet finner tingsrätten att de, till följd av vad som har framkommit om deras 

ringa delaktighet i utpressnings-brottet, att de i denna del endast ska hållas ansvariga 

för medhjälp till grov utpressning. 
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Sekretess 2 har beskrivit att han under eftermiddagen och kvällen den 31 januari först 

hade kontakt med och sedermera träffade Edmond Zeneli i källarutrymmet på Line-

hedsvägen och att Edmond Zeneli där påstod att han var skyldig 20 000 kr för att han 

inte följt med på en resa till Skåne tidigare under dagen. Han fick två knytnävsslag i 

ansiktet av Edmond Zeneli och blev rädd för vad som skulle hända. När Edmond 

Zeneli och Ahmed Algasra blev distraherade passade han på att lämna platsen. Han 

träffade Sekretess 1 och Sekretess 3 och berättade vad som just hänt. Han avrådde 

Sekretess 1 att träffa Edmond Zeneli, som kontaktade Sekretess 1 under tiden de 

pratade. Trots att han försökte få Sekretess 1 att inte gå till Linehedsvägen gick 

Sekretess 1 för att prata med Edmond Zeneli. Under eftermiddagen och kvällen fick 

han ett stort antal meddelanden från Sekretess 1’s mobil, men han känner Sekretess 1 

så väl att han insåg att vissa av meddelandena inte var skrivna av Sekretess 1 utan av 

Edmond Zeneli. Meddelandena gick ut på att han skulle fixa fram pengarna och att 

han hade till ett visst klockslag på sig. Gärningsmännen har utnyttjat hans nära relation 

till Sekretess 1 och använt det då de försökt att pressa honom. I ett sent skede har man 

försökt få Sekretess 2 att byta plats med Sekretess 1 då försöket att lura Sekretess 2’s 

farmor att ordna fram pengarna gick om intet. Sekretess 2’s farmor har vittnat och 

uppgett att hon inte trodde på den enligt henne uppdiktade historian om ett förlorat 

halsband och att hon fick prata med en person som hon tror presenterade sig som 

Edmond, eller om hon fick veta att det var Edmond när Sekretess 2 lämnade över 

telefonen till henne.  

     

Den skriftliga utredningen i målet har stämt väl med de uppgifter som målsägandena 

och, märk väl, de tilltalade, har uppgett om sina förehavanden under eftermiddag och 

kväll den 31 januari. De omfattande och ihärdiga försöken att nå Sekretess 2 efter att 

han lämnade Linehedsvägen under eftermiddagen har Edmond Zeneli och Ahmed 

Algasra förklarat med att de blev oroliga när deras vän försvann utan att säga hej då 

eller förklara sin sorti. Dessa uppgifter framstår som en klar efterhandskonstruktion 

och stämmer illa med den meddelandehistorik som presenterats i målet. Påståendet 

från framför allt Edmond Zeneli att försöket att ordna fram pengar och att förmå 

Sekretess 2’s farmor att ge Sekretess 2 20 000 kr skulle vara något som Sekretess 1 och 
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Sekretess 2 har kommit på själva och som Edmond Zeneli inte har något med att göra 

finner tingsrätten saknar stöd i utredningen. Uppgiften kan lämnas utan avseende.  

 

Sammantaget är det tingsrättens bedömning att den version som Edmond Zeneli, 

Ahmed Algasra och Erick Gonzalez har lämnat av skeendet den 31 januari 2022 saknar 

faktiskt stöd i utredningen och att deras uppgifter om vad som skett under eftermid-

dagen och kvällen kan lämnas utan avseende. Deras uppgifter kullkastar inte den 

bevisning som åklagaren har presenterat.  

 

Det framgår av förhöret med Sekretess 1 att Edmond Zeneli i slutet av frihetsberöv-

andet uttalade hot mot Sekretess 1 i syfte att hindra honom från att anmäla det 

inträffade till polisen. Det finns även i denna del stöd i den övriga utredningen. Därför 

ska Edmond Zeneli även dömas för övergrepp i rättssak. 

 

Tingsrätten kan härvid konstatera att vittnesuppgifterna från Mina Ismaili och Jennifer 

Lindmajer framstår som mindre tillförlitliga. Mina Ismaili har lämnat motstridiga 

uppgifter om Sekretess 1 talade i telefon med någon i bilen. Hon har dels sagt att han 

inte talade med någon, dels att hon hörde honom prata med såväl Sekretess 2 som 

Sekretess 5. Uppgifterna går inte ihop. Hon har också tagit tillbaka och ändrat upp-

gifter som hon lämnat under förundersökningen utan att lämna någon godtagbar 

förklaring. Utan en rimlig förklaring förtar detta det allmänna intrycket av vittnet och 

förtar också bevisvärdet av det som framförs. Det bör i sammanhanget noteras att 

Mina Ismaili, liksom Jennifer Lindmajer, inledningsvis var misstänkta för brott och de 

har också erinrats om att de inte behöver lämna uppgifter som kan innebära att de 

avslöjar egen brottslighet.  

 

Vad gäller Jennifer Lindmajers lämnade utsaga stämmer den inte med vad Mina Ismaili 

har uppgett och hon har också, likt Mina Ismaili, vidgått att hon ljugit för polisen 

under det inledande skedet av förundersökningen. Det är vidare svårt att värdera 

hennes uppgifter om att det inte hänt något i bilen då hon samtidigt beskrivit att hon 

varit så försjunken i sin mobil att hon inte hört eller sett något. Sammantaget sätter 

tingsrätten ingen större tilltro till deras utsagor.  
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Vad Viona Zeneli och Marwan Madwar har berättat om att Erick Gonzalez uppgett att 

det var ”hans skit” är detaljlöst och framstår som ett sätt att försöka förskjuta fokus 

från Edmond Zeneli till någon annan av två av hans närmsta personer, en syster och 

en ”broder”. I avsaknad av ett mer underbyggt utpekande av en annan ”huvudman” 

ges uppgifterna ingen avgörande betydelse vid tingsrättens bedömning.  

 

4.1.3 Slutsats 

 

Tingsrätten bedömer sammantaget att det oaktat vad de tilltalade anfört och vad 

vittnena Mina Ismaili, Jennifer Lindmajer, Viona Zeneli och Marwan Madwar har 

uppgett är utrett att Sekretess 1 utsattes för det brott som åklagaren påstått. Människo-

rovet fullbordades när Edmond Zeneli och Ahmed Algasra bemäktigade sig Sekretess 

1 och höll honom instängd i källarutrymmet i syfte att pressa Sekretess 2 på pengar. 

Erick Gonzalez var visserligen inte med i det inledande skedet, men anslöt sig och 

deltog aktivt i vakthållandet och var del i brottsupplägget från det att han kom till 

Linehed, innan bilresan mot Oskarström. Han har, likt Ahmed Algasra, varit en avgör-

ande deltagare för att fullfölja brottet. Han har förutom att ”ledsaga” Sekretess 1 till 

och från affär och också genom sin närvaro förstärkt det intryck av att vara fången 

som Sekretess 1 fått redan i källaren i Linehed. Ahmed Algasra och Erick Gonzalez har 

genom att vara med i källarutrymmet och i bilen också förstärkt varandra och Edmond 

Zeneli i genomförandet av brottet. Därtill är det utrett att han har googlat på adressen 

till Sekretess 2 när sällskapet befann sig i bilen. Det har inte kommit någon rimlig för-

klaring till det, men det talar enligt tingsrätten för hans engagemang i brottsplanen. 

 

4.1.4 Rubricering 

 

När det kommer till rubricering och gradindelning av gärningarna ges vägledning 

ibland i lagrummet ifråga, men då det saknas, som i detta fall, får vägledning tas från 

praxis. Ett belysande rättsfall är NJA 2019 s. 553 där Högsta domstolen exemplifierar 

vad som är försvårande respektive förmildrande omständigheter vid ett människorov.  
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Försvårande omständigheter som framträtt i utredningen i förevarande mål är att det är 

brott riktade mot mycket unga personer. Gärningsmännen har utnyttjat att de är äldre 

än målsägandena och har på ett hänsynslöst sätt försatt sina brottsoffer i en väldigt 

utsatt situation och under hela förloppet agerat hotfullt. Stundtals har det utövats våld. 

Det har också varit ett utdraget förlopp som pågått i vart fall sju timmar och längden 

på frihetsberövandet är en klart försvårande omständighet. Även den oerhörda rädsla 

och otrygghet som brottet har orsakat målsägandena ska tillmätas betydelse i bedöm-

ningen. Utredningen ger emellertid inte stöd för att brottet föregåtts av någon mer 

omfattande planering eller att det skulle vara del av en organiserad brottslighet. Det 

finns inte heller stöd för att det förekommit något allvarligare fysiskt våld och inga 

uppenbara inslag av förnedring. De fysiska skadorna har varit ringa även om det inte 

finns anledning att ifrågasätta uppgiften om att de psykiska effekterna av det inträffade 

har varit omfattande och påverkar brottsoffren än idag. De nämnda omständigheterna 

talar för att rubricera brottet som mindre allvarligt. Vid en samlad bedömning finner 

tingsrätten att människorovet ska rubriceras som mindre grovt.  

 

Utpressningen mot Sekretess 2 är enligt tingsrätten att bedöma som grov eftersom 

man använt Sekretess 1 som ”pant” och hotat att utöva våld mot honom och också 

realiserat visst hot om våld. Mot bakgrund av det hänsynslösa utnyttjandet av en annan 

människa för att nå syftet att pressa någon på pengar där människorovet varit en del i 

utpressningen ska bedömas som grovt.  

 

4.1.5 Bedömning av övergrepp i rättssak, åtalspunkt 3  

 

Sekretess 1 och Sekretess 3 har lämnat uppgifter som sinsemellan är samstämmiga. De 

har beskrivit vad Erick Gonzalez har sagt om att de ska prata med ”storebror”, att han 

vet var de bor och att de inte ska prata med polisen. Erick Gonzalez har enligt Sekre-

tess 1 och Sekretess 3 hotat att skada dem och deras närstående och talat om att dörrar 

ska sparkas in, granater kastas vilket inte kan uppfattas som något annat än hotfullt. 

Bara genom sin närvaro i Sekretess 3’s trapphus har han skrämt de två yngre killarna 

som båda beskrivit att de blev ”chockade” av att se honom där. De har berättat hur 

han agerat och hur det har fått dem att bli ”skraja”. Deras uppgifter får stöd av vad 
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vittnena har uppgett om killarnas reaktion efteråt, vad de sagt och hur de mått efter 

händelsen. Målsägandenas berättelser bedöms som trovärdiga och tillförlitliga, likaså 

vittnenas uppgifter. Erick Gonzalez förklaring till varför han var på platsen, vad som 

sades och hur han agerat får inte stöd i utredningen och kullkastar inte den bevisning 

som åklagaren har lagt fram. Tingsrätten lägger målsägandenas uppgifter till grund för 

bedömningen och finner att åtalet i denna del är styrkt. Gärningen ska bedömas så som 

åklagaren har gjort.    

 

4.2 Påföljd 

 

Var och en av de tilltalade ska svara för det som kan läggas honom till last. Straff-

värdesbestämningen ska därför utgår från vad tingsrätten funnit styrkt vad gäller vad 

och en av Edmond Zenelis, Ahmed Algasras och Erick Gonzalez agerande.  

 

4.2.1 Edmond Zeneli 

 

Edmond Zeneli ska dömas för människorov, mindre grovt brott, försök till grov 

utpressning och övergrepp i rättssak. Tingsrätten har ovan funnit det utrett att 

Edmond Zeneli har varit den som varit drivande i människorovet och försöksbrottet 

att utöva utpressning. Han har varit den som utdelat slag, uttalat hot, stundtals tagit 

kontroll över Sekretess 1’s mobiltelefon och från dennes mobiltelefon skickat med-

delanden och bilder i utpressningssyfte till Sekretess 2. Han har också varit den som 

ordnat fram transporten när sällskapet skulle åka till Oskarström. Bemäktigandet av 

och kontrollen över Sekretess 1 har fortgått tills Edmond Zeneli bestämde att släppa 

av honom. Såvitt framgår av utredningen har kontrollen över situationen legat hos 

Edmond Zeneli och han ska därför bedömas vara den som bär störst straffrättsligt 

ansvar. Det rör sig om allvarlig brottslighet och det samlade straffvärdet för Edmond 

Zeneli är enligt tingsrätten fängelse i vart fall 2 år.  
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4.2.2 Ahmed Algasra  

 

Ahmed Algasra ska dömas för människorov, mindre grovt brott (som gärningsman) 

och medhjälp till försök till grov utpressning. Ahmed Algasra har varit en nödvändig 

deltagare och har agerat självständigt i delar. Hans deltagande i skeendet på Linehed 

kan enligt tingsrätten inte bedömas vara endast som medhjälpare. Dels har den långa 

tiden betydelse och att han varit närvarande i avgörande moment, som när strup-

greppet dokumenterades och bilden skickades till Sekretess 2. Med tanke på hur litet 

utrymmet i källaren är kan Ahmed Algasra inte ha undvikit att se vad som hände. Hans 

invändning om att han inte har uppmärksammat något som Edmond Zeneli gjort mot 

Sekretess 1 kan inte vara med sanningen överensstämmande. Han har, genom att 

kvarbli, deltagit i att hålla Sekretess 1 kvar i källaren och därigenom får han anses ha 

accepterat brottsupplägget och blivit en medgärningsman. Att han inte följde med på 

bilresan ändrar inte denna bedömning. Hans agerande har bidragit till utpressnings-

försöket och hans delaktighet får bedömas som medhjälp till det försöksbrottet. Det 

handlar om allvarlig brottslighet och det samlade straffvärdet för Ahmed Algasra är 

fängelse 1 år 8 månader.  

 

4.2.3 Erick Gonzalez 

 

Erick Gonzalez ska dömas för människorov, mindre grovt brott (som gärningsman), 

medhjälp till försök till grov utpressning och övergrepp i rättssak. Erick Gonzalez har 

anslutit till Edmond Zeneli och Ahmed Algasra i Linehed. Han har enligt vad som 

utretts tagit vid när Ahmed Algasra avvek och varit en del i vidmakthållandet av 

bemäktigandet av Sekretess 1 från och med att de gick och handlade i Simons Livs och 

resterande delen av frihetsberövandet. Utan att ha varit våldsam har han fört Sekretess 

1 in i bilen upprepade gånger och har, bara genom att vara med, bidragit till Sekretess 

1’s upplevelse av att vara i underläge. Han kan inte undkomma ansvar för sin delaktig-

het i människorovet, även om han inte deltog i det inledande skedet, då Sekretess 1 

lockades eller beordrades till källarutrymmet på Linehed. Delaktigheten i människo-

rovet har varit en del i utpressningen mot Sekretess 2 och Erick Gonzalez medverkan i 

det brottet bedöms som medhjälp. Vidare har Erick Gonzalez gjort sig skyldig till ett 
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fall av övergrepp i rättssak mot Sekretess 1 och Sekretess 3. Det handlar om allvarlig 

brottslighet och det samlade straffvärdet för Erick Gonzalez är åtminstone fängelse 1 

år 9 månader. 

  

Frivården har uttalat att det, för det fall Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick 

Gonzalez döms för de brott de misstänkts för, föreligger ett övervakningsbehov för 

dem och att det därför finns skäl att bestämma påföljden till en skyddstillsyn. Tings-

rätten konstaterar att brottens art samt straffvärdena för de tre tilltalade är så höga att 

det inte finns något alternativ till att bestämma påföljden för de tilltalade till fängelse.  

 

4.3 Skadestånd 

 

Tingsrätten har funnit att Sekretess 1, Sekretess 2 och Sekretess 3 har utsatts för 

allvarliga brott och gärningsmännen har därigenom allvarligt kränkt målsägandenas 

personliga integritet. De har därför rätt till skälig ersättning för denna kränkning. För 

dokumenterade skador kan man som brottsoffer också få ersättning för sveda och 

värk. Rätt till ränta på beloppet följer av lag. 

 

4.3.1 Sekretess 1 

 

Tingsrätten finner att Sekretess 1 har rätt till skäliga 40 000 kr för kränkningen i åtals-

punkten 1, att solidariskt betalas av Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gon-

zalez. Han har vidare rätt till 10 000 kr för kränkningen i åtalspunkten 3 att betalas av 

Erick Gonzalez. 

 

Sekretess 1 har vidare yrkat 8 100 kr för sveda och värk. Yrkandet har bestritts av de 

tilltalade. Tingsrätten gör bedömningen att det ingivna intyget visserligen visar att 

Sekretess 1 har haft en samtalskontakt med kurator på sin skola under våren 2022, men 

att det av innehållet i intyget inte framgår att samtalskontakten är till följd av åtalade 

gärningar. Det framgår inte heller av intyget uppgifter om akut sjukdomstid eller något 

mer om Sekretess 1’s mående. I avsaknad av medicinsk eller annan dokumentation och 

till följd av att de tilltalade har bestritt anspråket och inte vitsordat något belopp som 
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skäligt i och för sig lämnar tingsrätten Sekretess 1’s yrkande om ersättning för sveda 

och värk utan bifall.  

 

4.3.2 Sekretess 2 

 

Tingsrätten finner att Sekretess 2 har rätt till skäliga 25 000 kr för kränkningen i åtals-

punkten 2, att solidariskt betalas av Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gon-

zalez. 

 

4.3.3 Sekretess 3 

 

Tingsrätten finner att Sekretess 3 har rätt till skäliga 7 500 kr för kränkningen i åtals-

punkten 3, att solidariskt betalas av Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gon-

zalez. 

 

4.4 Häktning 

 

Åklagaren har begärt att Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez ska vara 

fortsatt häktade och åberopat som grund att det för människorov inte är föreskrivet 

lindrigare straff än fängelse två år, att det finns risk för att de tre tilltalade fortsätter sin 

brottsliga verksamhet samt att det finns risk för att de tilltalade på fri fot påverkar 

sakens utredning, genom att till exempel påverka vittnen eller målsägandena. Av den 

anledningen har åklagaren också begärt fortsatt rätt att meddela restriktioner fram tills 

domen vinner laga kraft. 

 

Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez har alla tre begärt att bli försatta 

på fri fot. De har bestritt de särskilda häktningsskälen och åklagarens begäran om att få 

meddela restriktioner. 

 

Tingsrätten delar åklagarens bedömning att det finns risk för att Edmond Zeneli, 

Ahmed Algasra och Erick Gonzalez på fri fot fortsätter sin brottsliga verksamhet. 

Tingsrätten anser vidare, mot bakgrund av vad som är utrett, att det finns risk för att 
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de på fri fot kan komma att försöka påverka utredningen genom att påverka vittnen 

eller målsägandena. Häktning kan inte anses vara oproportionerligt. Det finns alltså 

skäl för fortsatt häktning. Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez ska 

därför kvarbli i häkte till dess fängelsestraffen får verkställas. Under denna tid har 

åklagaren rätt att meddela restriktioner. 

 

4.5 Övriga frågor 

 

Beslagen, som är lagligen grundade, är likaså medgivna av de berörda tilltalade och ska 

därför bifallas. 

 

Edmond Zeneli, Ahmed Algasra och Erick Gonzalez döms för brott med fängelse i 

straffskalan och ska därför betala lagstadgad avgift till brottsofferfond.  

 

Målsägandebiträdena och de offentliga försvararna har yrkat ersättning för sina 

uppdrag. Tingsrätten anser att yrkandena framstår som skäliga. De ska därför bifallas. 

Med hänsyn till de tilltalades personliga och ekonomiska förhållanden ska samtliga 

kostnader stanna på staten.   

 

Det finns skäl att låta sekretessen bestå för uppgifterna om målsägandenas identiteter 

och därmed också för identiteten på de vittnen som är närstående till Sekretess 1, 

Sekretess 2 och Sekretess 3, som lagts fram vid tingsrättens huvudförhandling inom 

stängda dörrar. 

 

ÖVERKLAGANDE se bilaga (TR-01) 

Ett överklagande ska ställas till Hovrätten för Västra Sverige och ges in till tingsrätten 

senast den 28 juni 2022.  

 

 

Niina Andersson 

I avgörandet har deltagit rådmannen Niina Andersson och nämndemännen Liselotte 

Svensson (skiljaktig), Björn Sandwall (skiljaktig) och Leif Andersson.  

Skiljaktig mening, se bilaga till domen. 
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Avräkningsunderlag 
2022-06-07 
Halmstad

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Södra Vägen 5

E-post
halmstads.tingsratt@dom.se

Telefon
035-15 25 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 193 
301 05 Halmstad Webbplats

www.halmstadstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20021208-1897

Datum för dom/beslut 
2022-06-07

Efternamn 
Algasra

Förnamn 
Ahmed

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-01

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 307-22HALMSTADS TINGSRÄTT
Domare 4
Handläggare 10

Avräkningsunderlag 
2022-06-07 
Halmstad

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Södra Vägen 5

E-post
halmstads.tingsratt@dom.se

Telefon
035-15 25 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 193 
301 05 Halmstad Webbplats

www.halmstadstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20030817-2196

Datum för dom/beslut 
2022-06-07

Efternamn 
Gonzalez

Förnamn 
Erick

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-03-03

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 307-22HALMSTADS TINGSRÄTT
Domare 4
Handläggare 10

Avräkningsunderlag 
2022-06-07 
Halmstad

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Södra Vägen 5

E-post
halmstads.tingsratt@dom.se

Telefon
035-15 25 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 193 
301 05 Halmstad Webbplats

www.halmstadstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20031223-9213

Datum för dom/beslut 
2022-06-07

Efternamn 
Zeneli

Förnamn 
Edmond

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-01

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande


